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Mehran Tavakoli Keshe - Ja, goedemorgen goede dag aan u zoals 

gewoonlijk waar en wanneer u ook luistert naar deze serie Kennis 

Zoekers Workshops (KSW) van de Keshe Foundation SSI, we 

verwelkomen u terug. Zoals Rick zei, om kennis te delen en dat is het 

hele doel van deze lessen.

Voor degenen die weten, en zij delen, en degenen die luisteren 

kunnen er hun kennis aan toevoegen, om die met de anderen te 

delen. In het onderwijs van vandaag gaan we terug naar een deel van 

onze oude traditie, (:10). in het begin een paar mededelingen te doen 

en dan terug te gaan naar het onderwijs. Allereerst wil ik de beste 

groeten doen voor het Iraanse Nieuwjaar op dinsdag, aangezien we 

pas na het Nieuwjaar bij elkaar komen. Het is het begin van de lente 

en een nieuw begin. Ik geef mijn beste wensen aan alle Iraniërs en 

degenen die geloven in het pad van Mitra.

We hebben vorige week enkele mededelingen gedaan wegens 

tijdgebrek, in de korte onderwijs vergadering. Enkele "bundels voor 

Pasen" die beschikbaar zijn gesteld. En we hebben mededelingen 

gedaan over de ontmoeting met de wereldleiders op de 24e komende 

vrijdag. Doe met ons mee, dat we de verandering kunnen brengen. 

We hebben enkele ambassadeurs, en een paar presidenten zullen op 

de lijn van ons zijn, als ze zelf mee willen doen, of ze blijven op de VPN 

op de achtergrond in verschillende kanalen, tenzij ze een bericht 

sturen dat ze binnen willen komen, we doen hetzelfde.

We hebben 2 zondagen geleden een sessie gedaan over eten, dineren 

met de Schepper. En een van de laatste week, en de week daarvoor 

zorgden wij voor het eten, onze Kenniszoekers (KS), toen brachten zij 

hun eten mee. We willen zondag om 12 uur met jullie samenkomen, 

degenen die hieraan hebben deelgenomen. En begrijpen waarom en 

hoe dit is gebeurd, welke emoties, welke gevoelens, wat heeft jullie 

gebracht, en dat proces, hoe wij kunnen brengen, (:12). voor jullie om te 

leren eten van de tafel van het Universum (U).

Als je naar de ruimte gaat heb je geen "kip en chips" of Sushi of de rest. 

Maar ergens hebben we energie nodig. Wat heb je geleerd? Hoe 

verzamel je energieën van het U? Hoe voed je jezelf? Een deel daarvan 

krijg je deze zondag via de Ziel, en een deel leer je zelf te doen.



Sommigen van jullie hebben al een diepgaand begrip van het proces, 

en zijn wijs geworden om verder te kijken. En je begrijpt één ding heel 

eenvoudig, wanneer je je in een toestand van de lichamelijkheid (P) 

bevindt, moet je verbonden zijn met die lichamelijke toestand. Wat 

betekent geven en nemen. Het betekent niet een ander object doden, 

of vernietigen om het te nemen, maar in harmonie leven met de 

velden van die omgeving. In zekere zin leren we te leven met de 

energieën van de omgeving, en niet te vernietigen om energieën van 

de omgeving te winnen.

In dat proces hebben we veel meer geleerd. We leerden dat het leven 

zonder pijn is, zonder ziekte, omdat het lichaam zichzelf in evenwicht 

houdt. In dat proces zijn we veel wijzer geworden in alle aspecten van 

de kennis van de schepping.

Dan op april, hebben we verslaving (de sessie). Het zal goed zijn om 

elke KS in die sessie te laten komen, (:14). want het is op de rug van wat 

we 2 weken geleden deden. Voedsel is een verslaving. Doden om te 

overleven in de naam van tarwe, rijst, lam, kip is een verslaving.

Hoe kunnen we van deze verslaving afkomen en de Universele Energie 

benutten?

De verslaving is niet zoals de meesten van jullie denken, ook al zien 

sommigen dat, met alcohol en drugs. Doden is een verslaving. Verliefd 

worden is een verslaving. En hoe gaan we ermee om? We noemen het 

honger en we doden ervoor. We gaan ervoor jagen. Als we het over 

verslaving hebben gaat het verder dan het begrip van lichamelijkheid. 

Misbruik is verslaving, als je van de ene toestand naar de andere gaat, 

en dezelfde toestand tegenkomt, is er een verslaving, want die 

toestand geeft je bepaalde energieën, bepaalde impact, bepaalde 

emoties.

Dan begrijp je hoe we door de verslaving, zelfs wat we pesten noemen 

kunnen stoppen. Hoe onze kinderen eraan verslaafd zijn. Macht, het 

bezitten van macht, na de ontmoeting met de wereldleiders volgende 

week, is een verslaving. En dit is het doel van de verslaving sessie in 

april. We gaan je geen oplossing geven voor cocaïne of alcohol, we 

gaan de Ziel van de Mens (STM) verheffen om te begrijpen niet 

geketend te zijn, met de herhaling, aan een behoefte om verbonden te 

zijn. (:16).

Want het grootste frame van de verslaving, dat velen van jullie nog 

niet eens begrijpen, is dat een vlucht een verslaving wordt. Scheiding 

van de Ziel van de lichamelijkheid is een ergste verslaving, die eigenlijk 

vele, vele schepsels van de Schepper raakt. Als je de gewoonte krijgt 

om te gaan, te reizen. Zoals we zeggen, je krijgt een "jeukende voet". 



Wat gebeurt er als je een "jeukende" Ziel krijgt? En wat is dan de 

volgende stap?

De verslaving is hoe wij dit proces ontwikkelen. Al onze leringen zijn 

erop gericht de mens deel te laten uitmaken van de Universele 

Gemeenschap. Al onze lessen zijn erop gericht dat de mens het dorp 

van de Aarde verlaat. En dus als we over deze dingen praten, maken 

we er twee wegen van, één voor de lichamelijkheid, en één voor het 

energiepakket dat we de STM noemen. Wat is het volgende?

We zien hoe energieën die samenkomen in combinatie van de koolstof 

(C), waterstof (H), stikstof (N), of zuurstof (O), die deel uitmaakt van de 

"Mr. COHN," in een sterker veld een verslaving aan cocaïne worden. Ga 

maar eens kijken naar de chemische, scheikundige binding van 

verslavingsmateriaal. Zelfs seks heeft een verslavingsketen. Je kunt het 

zien. Hoeveel koolstoffen het draagt. Hoeveel H er in zit. Verander nu 

dezelfde C en H in de dimensie van koolstof 14 (C14), en Deuterium. (:18).

In het onderwijs van vorige week hebben we het gehad over de 

evenwichten, over de gelijkheid, over de overeenkomst daartussen. 

Maar ik weet zeker dat velen van jullie niet begrepen wat de volgende 

stap is. Je hebt de combinatie van wat wij noemen, C, H, O, en N. Als 

we het goed doen en begrijpen, is het eigenlijk de H die de achterkant 

is, je hebt de C, die er verbindingen uit creëert, je hebt de O, die de 

interactie van de twee is, afhankelijk van de dimensie, en N is je 

energieverzamelaar. Maar je praat over C12 in de dimensie van de 

lichamelijkheid. Je hebt een H in die dimensie (D). Deze twee (O & N) 

worden gedicteerd door po sitie.

Maar ga terug naar het begrip van het scheppingsproces in de 

dimensie van het heelal. Je hebt nu heel eenvoudig een parallel, je 

hebt deuterium (H2) je hebt C14. Wat zijn de andere twee (voor de O & 

N)?

Als we het hebben over universele magnetische velden, hebben we 

het altijd over het Deuterium (:20), niet over de H. In een energetische 

plasmatische toestand van wat u noemt, creëert de H met een 

combinatie van de C op de planeet Aarde H2O. Vanuit plasmatisch 

oogpunt, wat de mens nooit heeft overwogen, is dit een geur (de H2O), 

daarom kan het een damp worden, het kan in vloeibare toestand 

blijven. Want als we over water spreken, zoals de mens doet, hebben 

we één ding, je hebt een centraal zwaartekrachtpunt van de Aarde, 

dat de zwaartekracht creëert. Dit creëert een veld, noem het, 

atmosfeer. In deze atmosfeer creëert de combinatie van H & O 

vloeistof. Zonder deze centrale zwaartekracht en insluiting van de 



magnetische velden. zal dit niet gebeuren (creatie van water). Anders 

hadden we overal in het heelal water gehad.

Het is hetzelfde als we jullie altijd hebben geleerd, op het moment dat je 

iets in je mond stopt, is dit de materietoestand in de dimensie van hier 

(de atmosfeer van de Aarde). Zodra het in de mond van de man komt, 

en de darm, is dit een ander gravitatie al magnetisch veld. (:22).

Het water gedraagt zich niet als water, zoals buiten. Het gedraagt zich 

nu als een plasma. Dus, het lichaam van de man creëert zijn eigen 

magnetische gravitatieveld en gebruikt dezelfde velden van het water. 

Waar in de dimensionale zwaartekracht magnetische velden van de 

Aarde, de toestand liquiditeit creëert, ben je vloeibaar, ben je water.

Dus, als we kijken in de dimensie van de Schepping, moeten we zien in 

welke combinatie, in welke staat van materie manifestatie ontstaat. 

Hoe komt het dat de combinatie van COHN die ons leven geeft, ons 

aminozuur (AA) geeft, maar als we andere 4 chemicaliën mengen, 

hebben we geen leven. Het is een vaste stof. Je maakt legeringen met 

zink, nikkel, koper en al het andere.

Dimensie van intelligentie, hoe deze combinatie leidt tot intelligentie 

en leven is wat jullie Ziel bezighoudt in de dimensie van 

lichamelijkheid van de Mens in de Ruimte.

Daarom leggen wij uit dat wanneer de mens eenmaal het principe 

van de Schepping begrijpt, hij moet begrijpen waar zijn dynamiek 

ligt, dat de Schepping kan leiden tot intelligentie, schepping van 

emotie, schepping van leven.

Wat wij AA noemen, is de fundamentele basis voor de schepping van 

levensintelligentie, niet alleen eiwit als vlees, of eiwit als leven. (:24). AA 

op zichzelf heeft geen intelligentie. Het is de vloeibare dynamische 

structuur die in interactie met calcium, in interactie met andere 

elementen, in interactie met zink, lichamelijkheid creëert, emotie 

creëert, hersencellen creëert.

Nu gaan we begrijpen hoe de mens zijn positie in het heelal moet 

begrijpen. Het hangt allemaal af van hoe we dit magnetische veld (van 

de atmosfeer van de Aarde) binnengaan. Is het de Aarde, is het de 

dimensie in het Universum, of is het in de satellieten van planetaire 

sterrenstelsels, of universums. Niet alle sterren, niet alle 

planetenstelsels bevinden zich binnen sterrenstelsels. In het heelal, 

wat we zien, waar sterrenstelsels zijn, daartussen zien we 

materietoestand, zien we sterren die niet tot een sterrenstelsel 

behoren. Maar ontstaan uit de interactie van de velden van de 

sterrenstelsels, of Universele velden.



Hetzelfde is als je de melkweg verandert in universums. In de Unicos 

onder en tussen de universums, is er leven. Dit is MaGrav positionering. 

(:26). Dit is waar de twee universa elkaar de ruimte geven om te leven. 

En in die positie is er leven. Zoals er leven is tussen de sterrenstelsels. 

Zoals er leven is, op Aarde in verschillende structuren, we hebben de 

vissen, we hebben de mens die erop leeft, en we hebben de wezens 

boven ons, die we nu hebben geobserveerd. Dat we ze op video 

hebben opgenomen. We hebben ze opgenomen via de vluchten die 

we hebben, we zien ze live boven ons.

Er is dus een leven daarbuiten. Er is een leven tussen de Aarde en de 

Maan. Er is een levensstructuur tussen de Aarde en de Zon. Zoals er 

leven is tussen ons zonnestelsel en een naburig zonnestelsel. Het komt 

in het natuurlijke proces van interactie van de velden.

De manier waarop deuterium als H reist, en de structuur C wordt, 

creëert deze dimensie van magnetische velden. Het creëert dat wat 

we noemen, "lichtgevende nacht" (hoe we 's nachts beginnen te zien) 

waar we doorheen kijken. Dan begrijpen we dat er nergens in het 

heelal geen leven is, dat er geen energie is. Wat wij energie noemen, 

zijn magnetische velden in beweging. Leven is geen exclusiviteit van 

deze planeet, nooit geweest, zal er nooit zijn, en iedereen die dat 

beweert, houdt zichzelf voor de gek.

Dus we moeten leren dat we de kat, de hond, het schaap, de boom 

hier hadden, we hebben geleerd hoe met hen te leven, hoe gaan we 

leven met het leven voorbij het aardoppervlak, voorbij de 

atmosferische toestand van de aarde. Of binnen de atmosferische 

toestand van de aarde? (:28).

We kijken altijd naar beneden omdat we dachten dat we aan de top 

staan, we zijn superieur. We zijn bodemvreters. Zoals ik altijd zei, NASA 

heeft ons laten zien dat we op deze oppervlakte leven, en ze hebben 

ons laten zien dat er een leven boven ons is, maar naar beneden valt 

eten we, en we noemen het energiepakketten. We zien ze bewegen. 

We hebben ze opgenomen. Ze hebben intelligentie, ze besluiten 

dezelfde bewegingscyclus in hetzelfde gebied te herhalen.

In zekere zin zijn we allemaal "cutten", als je weet wat "cut" betekent. 

De snede in de Engelse taal, de vis, is een bodemeter die alles eet. En 

de mens is in feite een knip, van wat van boven komt in het 

gasvormige niveau naar het vaste niveau. Het is net als wanneer je 

voedsel overboord gooit in een oceaan, een deel wordt opgegeten 

door de vissen bovenin, de rest gaat naar de bodem, en de 

bodemeters eten het. Het kan 10 meter of 10.000 meter naar de 

bodem zijn. En wij zitten op de bodem van het gasvormige niveau.



We hebben het leven nooit boven ons geacht, omdat we altijd naar 

beneden keken, omdat dit ons een vertrouwen van superioriteit gaf. 

We kijken alleen omhoog als we de Schepper vragen, of het punt van 

zwakte, of we eisen iets. Maar als je diep genoeg kijkt, als de mens een 

"nachtkijker" creëert als "energy vision bril", zullen we het leven boven 

ons zien. We zitten tussen andere vissen. Zijn zij intelligenter dan wij, 

die geen vorm van lichamelijkheid (P) hebben aangenomen, (:30). 

maar de interactie van de plasmavelden ons laten zien. Of hebben zij 

een intelligentie die niet met ons overeenkomt. Het lijkt op de vissen 

en anderen in de oceanen.

Wat is het resultaat? Wat is, en hoe gaat het worden? Kunnen we zelfs 

zover komen om in een sfeer van onze eigen omgeving te leven? 

Kunnen we een van hen worden? Kunnen we de lichamelijkheid als 

botstructuur verliezen en een plasma worden om vrij rond te zweven 

op deze planeet, die we nog niet eens onder de knie hebben? We 

hebben het altijd genegeerd, want het toont het gebrek aan begrip 

van onze eigen omgeving.

Een Man van het Universum worden is geen gemakkelijke klus. Het is 

als een jongen die een man wil worden. Mijn grootvader vertelde me 

altijd, naar Europa gaan is niet leren om staand tegen een muur te 

plassen. Want in de Islamitische wereld, mag je niet plassen, als je 

staat, moet je zitten dat je het niet vervuild. En staan om het te doen, is 

een teken van verwestering. Door te leren van het Westen wordt je 

niet menselijker. Je verliest je menselijkheid.

Nu begrijp je, maar een man van de ruimte worden, geeft ons niet het 

recht. En om te denken, dat nu een ruimtevaarder wordt en de anderen 

naar ons kijken, omdat wij ontdekt hebben hoe het met de Ziel moet, 

(:32). dan voorheen. Dan hebben ze van ons geleerd. Dan worden we 

arrogant, en vallen we in dezelfde misvatting van je bent de koning van 

de Schepping, God verbiedt. We hebben twee dieren gedood, we 

hebben onszelf de koning van, de koning van het land. Als we nu leren 

en we hebben de gave gekregen van de kennis van de, wat wij noemen, 

transmutatie-energieoverdrachten van het heelal, zou de mens zichzelf 

in de toekomst dan de koning van het heelal noemen?

De mens is feilbaar, de mens zal zijn lichamelijkheid vernietigen, maar 

kan zijn Ziel niet vernietigen. Dan, in het proces van de Schepping, is 

alles wat we zoeken, alles waar we voor zitten, hoe en waar deze 

combinatie van interactie van de velden vandaan komt. Wat kunnen 

we ermee doen? En wat geeft ons energieën, die ons buiten het 

kader van de fysieke grenzen plaatsen? We noemen het, 

cocaïneverslaving, ze zitten in een andere wereld.



Maar ga gewoon op het internet en kijk naar de keten van het bestaan 

van cocaine. Hoeveel, in welke kracht, verbonden zijn met deze twee. 

Wij zijn verslaafden, geschapen uit de absorptie van de energie van 

het Universum, vanaf het moment dat we werden geschapen, toen de 

heer COHN zich verbond met CH3, de oorspronkelijke suiker. Al onze 

energieën noemen we suikers. Interactie van expansie van beweging 

noemen we het, suikers, (:34). komt van de interactie van de twee 

belangrijkste veldkrachten van het Universum, "piggyback" en 

huisvesting ervan. Als je er naar kijkt, in deze atmosfeer, creëerden we 

de H en O in de dimensie van fysicaliteit.

In de dimensie van het heelal hebben we dezelfde positie. C14 schept 

de omgeving voor waterstof en deuterium om te leven, om uit te 

breiden en om zich te kunnen verplaatsen. 

De manier waarop we praten over de stralen en de velden als het gaat 

om licht, of om fotonen, hebben we hetzelfde voorstel met C14 en 

deuterium. Wanneer je in de dimensie van een ster kijkt, zit je op de 

stralen van het Universum. Wanneer je die manifesteert, wanneer ze 

op het punt van interactie van manifestatie komen, dan worden ze 

velden. Hoeveel stralen moet je samenvoegen om dat veld te maken?

Zoals ik de kinderen altijd leer, als ik ze les geef. Ik zeg, kijk naar dit, 

dit is een landbouwgrond, dit is een land. Je zet de weg erin (in het 

midden van het land), dit is een straal.

Als je zoveel stralen naast elkaar zet, hebben ze de ruimte nodig. Ze 

worden velden. Rijstveld, waar de weg doorheen gaat, of waar de rij 

rijst doorheen gaat. Dan is het geen veld, maar gewoon een weg. Het is 

gewoon een straal. (:36). Als je teveel rijen rijst bij elkaar zet, heb je een 

rijstveld.

Maar in het heelal is het simpel, de interactie van deze stralen creëert 

een veld, we noemen het C14, waar de waterstof een deuterium is, het is 

de weg, het pad. Als onze wetenschappers dit begrijpen, kunnen ze zelfs 

op elk punt in het heelal besluiten een nieuwe ster te creëren. Want de 

interactie van het plasma met deze twee, zal de dimensie van de velden 

tot interactie brengen, om te leven, en deel te worden van de structuur 

van de Totaliteit.

Dan begrijpt u, als ik u vertel, dat uw Ziel van de Mens (STM), de Aarde 

is wat wij noemen, een broeikas. De Aarde is de kraamkamer van deze 

punten, die wanneer zij de gravitatie magnetische veldsterkte vinden, 

MaGrav van zichzelf in een bepaald punt in de interactie met de rest 

van de velden, een nieuwe cyclus creëren, wij noemen het, een 

planetair systeem, een sterrensysteem, of wat dan ook, of een stof in 

de ruimte.



Onze Ziel wordt meegenomen, reist door de velden en door de stralen 

naar het punt waar zij haar evenwicht vindt, ten opzichte van zichzelf, 

ten opzichte van haar omgeving ?? en naar het veld van het 

Universum, en de sterren, het zaad van een nieuw leven. Hoeft niet 

fysiek te zijn, want het leven leeft in de dimensie van plasma-

overdracht.

Dan begrijp je hoe belangrijk de Ziel van de mens is. (:38). Als je een 

vuil kledingstuk buiten legt, verwacht je niet dat het zichzelf 

schoonmaakt. Je wast het schoon, en laat de omgeving het voor je 

drogen, zodat het klaar is voor gebruik in een perfecte staat. Zo is de 

STM. Dus draagt de mens geen, wat ik noem, vuil in zijn Ziel van 

Fysiteit (STP), dat wanneer het wordt achtergelaten in de ruimte in het 

Universum een andere chaos van doden creëert, omdat de fysicaliteit 

herinnerde hoe te doden om te leven voor zijn eigen voldoening. Zoals 

ik altijd zeg, was je vuile kleren niet in het openbaar. Draag niet de 

essentie van het doden en onrecht door het universum.

Want als je teruggaat naar al het onderwijs, zeiden we altijd, de STM 

en de STP zit erin. Als dit kereltje nog weet hoe hij moet doden, als hij 

het overneemt, wat gaat hij dan doen? Hetzelfde doen als hier. 

Daarom zeggen we dat doden, vernietigen van andersoortige levens 

en leven, moet worden weggespoeld uit de aard van het 

energiepatroon van de mens van STP, heeft een reden. De verslaving 

om te doden moet uit de STP van de mens verdwijnen. Anders zal de 

mens nooit deel uitmaken van de Universele Gemeenschap. Daarom 

zijn wij op zoveel manieren gekomen om dit te corrigeren. Als de 

Zielen die deze structuur als sommige dragen die essentie van het 

doden. En dezelfde chaos toont zich in andere delen van het 

universum.

In plaats van ze een voor een te corrigeren, corrigeren we het zaad in 

het centrum, dat de Aarde is, de kraamkamer van de Zielen. Wanneer 

zij de STP dragen, wordt de vernietiging van andere verzamelingen 

van velden gewist uit de structuur van zijn energiepatronen. Nu, als u 

dit begrijpt, dit is waarom wij zeggen, de "kinderen van Mitra" zullen 

worden geschapen uit velden, omdat in de dimensie van 

lichamelijkheid, de STP die dimensie zal reinigen van het doden. 

Wanneer het in de dimensie van de ziel wordt gecreëerd, heeft het 

geen gehechtheid aan lichamelijkheid, ook al manifesteert het zich in 

de vorm van een kind.

Vorige week zei ik: we komen onder de mensen om de zwakte van de 

mens te vinden, om te zien hoe we er een oplossing voor kunnen 

vinden. We komen bij de mens om te eten en te leven als de mens, om 

te zien hoe dit proces gestopt kan worden. En hoe de mens het zal 



accepteren. Anders was het gemakkelijk geweest, om gewoon de 

dimensie van de Schepping van het systeem uit te wissen.

Zoals ik al zei, in de eerste structuur, zoals we zagen gaf de Schepping 

van de omgeving leven, of gaf de toestand van het water. Wat schept 

de toestand van de omgeving van uw Ziel? (:42). Velen van jullie zijn 

begonnen te voelen, zijn begonnen dit proces van expansie van de Ziel 

te doorlopen om de dimensie van de lichamelijkheid binnen te 

brengen. En op dit moment staan jullie voor een dilemma. Veel van de 

Kenniszoekers die door het "dineren met de Schepper" gingen, 

vechten hiermee. De realiteit en de verbeelding, die realiteit is, maar ze 

verbeelden zich dat het verbeelding is. Ik voel dingen voordat het 

gebeurt. Omdat ik nu dingen doe zonder het te weten. Maar het 

gebeurt. Want nu is het deel dat je je niet herinnert, maar het gebeurt, 

het deel dat door je Ziel wordt gedaan.

Ik legde gisteren aan één van de kenniszoekers uit, waarom we de 4-

uurs cyclus slapen. En wat er gebeurt in die omschakeling. Zoals ik heb 

geleerd in andere delen van het onderwijs in wat wij noemen, de 

medische kant, is dat de mens linker- en rechterhersenhelft heeft. De 

linkerkant van de lichamelijkheid, en de rechterkant van de 

lichamelijkheid. Maar in de kudde dieren is er één koe die opstaat als 

er andere dieren zijn. Er is één of twee die altijd opstaan terwijl de 

anderen rusten, zij worden de waarnemer. Als er iets gebeurt, kunnen 

ze de rest roepen, dat er een gevaar is, (:44). er is een verandering. Het 

is tijd voor de hele kudde om op te staan.

De mens heeft dit probleem opgelost. Hij heeft, en hij zet iets heel 

simpels. Hij zet de linkerkant van de hersenen in voor de rechterkant (si 

de van het lichaam) en gaat slapen voor 4 uur, of gaat in herstel 

conditie, of hij gaat in dimensie. Maar de Ziel is altijd wakker. De 4 uur 

voor een cyclus, de rechterkant van de hersenen om nieuwe energie te 

krijgen, en de linkerkant van het lichaam om te herstellen. De koe die 

opstaat om te kijken of er iets gebeurt, is de linkerkant van de 

hersenen. Daarom worden we altijd plotseling wakker als er lawaai is, 

want deze man heeft dienst. We hebben niet één man nodig om op te 

staan voor de rest van ons om te slapen, als we alleen zijn.

De mens bouwde dit in zijn gewoonte in. Omdat hij een nomade werd, 

hij scheidde, en hij moest op anderen letten. Dan 4 uur later, wisselen 

we. Deze kerel gaat slapen, rusten, herstellen, en deze kerel wordt 

wakker. Daarom hebben we cycli van 4 uur.

En ergens tussen het schakelen kun je altijd die dimensie van de Ziel 

nemen. We dromen het meest in deze toestand, (:46). aan het eind van 

de cyclus, eerste volledige cyclus. En wanneer we schakelen, wanneer 

de Ziel nog steeds het ene naar het andere overgaat, omdat het de 



controle heeft, is dit wat we ons herinneren. Daarom gebeuren de 

meeste ongelukken tussen vier en vijf uur 's ochtends. Tussen 3:30 en 

4:30 tot 5:00 is het hoogste percentage auto-ongelukken. Omdat 

mensen in slaap vallen, omdat het een handgemeen is, niemand heeft 

de leiding.

Daarom zit je in de auto, je rijdt van A naar B en je weet niet hoe je bij A 

bent gekomen. Ja, deze cyclus herhaalt zich elk uur tijdens je 

ontwaaktijd. En als je rijdt in de tijd van de eerste cyclus, die fysiek 

slaapt, brengt de andere je naar huis.

En je weet niet hoe je bent aangekomen. Velen van jullie hebben dit 

gedaan. Ik weet niet hoe ik hier gekomen ben. Omdat je reed in de 

tijd van de fysiek slapende tijd van de cyclus. Waar de andere kant de 

leiding had, en bleef hebben en je naar huis bracht.

Nu is het mysterie van niet weten en aankomen opgelost. Je begrijpt 

het. Maar de Ziel heeft de hele tijd de leiding, er gebeurt niets mee. Ik 

bescherm. (:48). Op het moment van de zwakte van de fysieke 

dimensie heeft de Ziel de leiding. Interactie met andere Zielen, blijf 

weg, we komen eraan. Wat gebeurt er als je neerstort, als je in slaap 

valt? Het is de tijd van de wissel, niemand heeft de leiding.

Als je de twee grenzen van 4 uur, en uurlijkse resolutie tegen elkaar 

wegstreept, krijg je chaos. Als je niet slaapt heb je overdag een 

probleem. Of je bent een nachtmens, als je overdag niet slaapt, heb je 

's nachts een probleem. We hebben ons lichaam getraind om te 

schakelen, en wanneer. Als ik mijn ogen sluit, als ik zit, is de cyclus 

begonnen, de tijd tikt door.

Dan is dit waarom sommigen van ons slechts een paar seconden 

fysieke rust nodig hebben om volledig opgeladen te zijn. Omdat we 

geleerd hebben de universele velden te nuttigen voor die korte tijd. 

Een paar minuten is gewoon 4 uur slapen. We kunnen het zelfs doen 

met onze ogen open. Omdat de Ziel toekijkt. Nu hebben zowel de 

fysieke als de Zielekracht dienst. (:50). Zowel C14 als C12 scannen 

tegelijkertijd, werken, veranderen en geven informatie en leveren.

Nu moet de mens begrijpen hoe hij een passagier van het universum 

is geworden, hoe hij deel uitmaakt van dat universum. Er is iets 

fundamenteels, dat ik eerder in het onderwijs heb uitgelegd. Dit is 

het centrum. In dit centrum zijn er bepaalde velden, er bestaan 

bepaalde soorten leven. Maar dit centrum, door de interactie tussen 

de velden en de stralen, creëert deze... atmosfeer, die weer door 

interactie van velden, het leven hier bestaat. En de interactie van de 

twee creëert een nieuwe dimensie. En dit gaat maar door. En het 

gebeurt in alle posities ervan.



De mens bevindt zich hier ergens in de wereld van de Schepping. De 

interactie, de velden van de velden, van de velden, in het creëren van 

nieuwe atmosfeer, creëert een toestand waarin de mens kan leven. 

Maar in zekere zin zijn we nog steeds in die belichaming. Die 

belichamingsvelden geven ons het recht om te bestaan. Nu zijn we die 

mond, met een nieuw magnetisch veld erin als lichaam van de mens. 

Dus het proces is hetzelfde langs de hele scheppingscyclus. (:52).

Met ons lichaam creëren we een toestand waarin organen, cellen 

kunnen bestaan. Dus, in de dimensie van de Ziel van de Schepper, 

zijn we hetzelfde. We zijn in de belichaming van het veld van de 

Totaliteit binnenin. Maken we deel uit van de cel van de lever van de 

Schepper? Of maken we deel uit van de cel van Zijn huid? Want we 

zijn te ver om Zijn hersenen te zijn. Maar we zijn verbonden, omdat 

Zijn velden ons hebben geschapen, de voorwaarde hebben 

geschapen voor het aminozuur van de Mens om te bestaan in deze 

tijd, plaats en positie.

Nu begrijp je het verband tussen de Mens en de Schepper. Dan komt 

de vraag. We hebben Universums gezien. En daarin hebben we 

sterrenstelsels gezien. Maar deze Schepper, die wij de God noemen, de 

Schepper, moet om te bestaan in een andere omgeving van hetzelfde 

zijn (trekt een cirkel buiten de schepping). Wie is de Moeder van de 

Schepping? Hoe is het begonnen? En hoe wordt het zo, dat het zo 

groot is? Of is in werkelijkheid het hele heelal dat wij zien een stofje, en 

omdat wij er zo klein in zijn, zien wij het zo groot?

Zijn wij die ene H in de atmosfeer van de Schepping van dit Heelal en 

Unicos, en zien wij het daarom zo groot? (:54). Wat gebeurt er als we 

een cel worden in deze structuur? Wat zal ons begrip van de 

Schepping zijn? En wat gebeurt er als we de nier als Ziel worden? En 

dan zullen we zien hoe we zonder ons, die kerel daarboven niet kan 

werken.

Dan komt de vraag van de Schepping, waarom zijn we hier? Of is het 

leven op deze planeet en het leven van de mens gewoon toeval. Een 

verzameling ongelukken van het Universum, interactie van de velden 

van de Schepper en de Schepping. Waar komen we vandaan, en waar 

gaan we naartoe? In de overgang de tijd van 50, of 80, of 100 jaar in de 

manifestatie van het plasma van het veld van de huid van de 

Beheersing van de Mens. Waar vechten we voor?

Zoals de stralen van de Schepper leidden tot de Schepping van de 

Mens, en nooit ophouden, zo houdt het leven van de Mens niet op. 

Maar wat we ermee doen telt, hoe we het veranderen telt. Tot wat we 

eindigen, dat telt. En dit is het proces van de leer, die eraan komt. 



Onze interactie met ons Universum. De mens heeft alle interactie 

gedaan in de dimensie van lichamelijkheid.

Als leraren van het universum moeten we jullie leren hoe je je moet 

gedragen. Je bent thuis onderwezen in een klein dorpshuis. Nu ga je 

naar school, hoe je je moet gedragen met de andere kinderen in de 

school van het Universum. Niet schoppen, niet schreeuwen, delen, 

(:56). naast elkaar zitten, elkaar niet bijten, elkaars eten niet opeten. Is 

dit niet wat je geleerd wordt als je de eerste dag naar school gaat en 

de eerste jaren. Je neemt alleen wat in je mandje zit, raak dat van een 

ander niet aan. Neem je eigen pen en niet die van de ander. Nu moet 

de mens door die kinderkamer van het leren leven in het Universum. 

Steel niet van de energie van de anderen. De boodschap is niet 

veranderd, is hetzelfde. Maar nu moet de mens van huis uit, en knijpen 

van de broeders en zusters, andere mensen, nu moet hij leren het niet 

te doen in de school van het Universum.

We nemen je eerst mee naar de kinderkamer, om te zien dat anderen 

nog pampers dragen, en ze nog steeds in hun broek plassen. Omdat ze 

niet geleerd hebben hoe ze zich moeten beheersen en gedragen. En 

dan nemen we je misschien het eerste jaar mee naar school. Wees niet 

verlegen, wees niet bang om fouten te maken. Maar begrijp dat de 

fouten binnen de structuur van de man moeten blijven, niet om de 

anderen te schaden.

Het leven moet correct zijn in al zijn dimensies, of het nu de Mens op 

Aarde is, of het leven in het Universum. En dat is alles wat deze leer is. 

Nu nemen we je mee naar de kinderkamer van de Schepping. Bijt 

alsjeblieft het andere kind niet, en zijn eten is niet van jou. (:58). Dan 

wordt de mens opgeleid om in het universum te leven. Maar we 

moeten je het voedselpakket geven dat je hebt, zodat je leert niet van 

de anderen te stelen. Draag het moorden niet uit buiten de Aarde. 

Omdat je eerst leert, dat er voedsel is voor iedereen.

Maar het punt is als je naar de Universele Gemeenschap gaat, en je 

komt terug op Aarde, zou je dan weer gaan doden op deze planeet? Oh, 

ik ben weg van huis, ik mis shish Kebab, laten we dit dier gaan eten. En 

laten we het andere dier opeten. Als Chinees ga je terug naar huis. Ik 

heb niets gehad, gebraden eend en de rest. We gedragen ons buiten als 

deel van de universele gemeenschap, dan komen we thuis en worden 

we dieren. Dit is de hele last die de mens heeft om te stoppen met dat 

schizofrene leven.

We gaan niet naar huis, om te gaan eten. We gaan naar huis om liefde 

en de liefde van de Schepper te delen met hen die de kracht van de 

liefde van ons begrijpen. Als de mens het volledige zou kunnen 

begrijpen, als de mens de volledige liefde van de Schepper zou 



kunnen voelen, zou hij al lang gesmolten zijn. We hebben er een klein 

beetje van, en we denken dat we de Schepper van de geliefden zijn. 

We doen het op de Franse manier, de Duitse manier, de Arabische 

manier, en elke andere manier. Maar dit is slechts de lichamelijkheid 

van de Man's liefde.

Wat gebeurt er als je geraakt wordt door de ware liefde van de 

Schepper? En wat doe je dan? We leren te leven om van buiten 

hetzelfde te zijn als van binnen. (1:00). We verlaten de Koreaanse 

manier niet. Het huiselijk geweld in het Koreaanse huishouden gaat 

het voorstellingsvermogen te boven. Ze slaan hun vrouwen als een 

nationale sport. Van buiten zien we ze als de meest perfecte mensen. 

Zoals ik zei tegen een kenniszoeker, weet je dat de Fransen het parfum 

hebben gecreëerd, omdat ze zich niet wassen, en de Koreanen zijn de 

beste in make-up voor vrouwen, omdat ze niet kunnen laten zien hoe 

ze de avond ervoor zijn geslagen door hun man, en ze bedekken het 

onder de make-up. En ze produceren het beste.

De mens zou buiten dezelfde make-up moeten hebben als binnen, 

zonder geslagen te worden door zijn eigen Ziel. Doden zou geen 

nationale sport moeten zijn in het dorp van de man. Gehoorzaam zijn 

moet niet de nationale sport van de mens worden. De mens moet 

alleen gehoorzaam blijven aan de actie van de vreedzame richting van 

emotie van deze velden van zijn Schepping in het Universum, maakt 

niet uit in welke dimensie. De vrouw thuis verslaan en naar buiten 

lopen...

in het glimlachen met een mooie make-up, want dekt de klappen op, 

mag niet het kenmerk van het bestaan van de man zijn. En is de 

gewoonte van de Koreanen.

We verbergen beschaving achter ons dierlijk gedrag. (1:02). We zijn 

geciviliseerd om ons te verbergen, we zijn geciviliseerd om te bedriegen, 

en om te bedekken. De beste make-up komt uit Korea als je in dat spel 

zit. Omdat zij de beste manier hebben gevonden om de slagen te 

bedekken.

Nu begrijp je hoe de mens moet worden, om deel uit te maken van een 

samenleving, die van buiten hetzelfde is, dan van binnen. We gaan niet 

terug naar de Aarde om te doden, we gaan naar huis om de liefde van 

de Schepping te creëren. Om terug te brengen wat we geleerd hebben, 

verschillende manieren van liefhebben, om te geven. Laten we eens 

kijken wat de nationale sport wordt van het dorp van de Mens in de U. D 

e dodende kant en daarbuiten zijn we "energie-absorbers." Of we aten 

op het diner van de Schepper, en we leren dat het allemaal hetzelfde is. 



We gaan voor een pauze en komen terug en proberen meer kennis te 

delen.

<Pauze> 477 KSW 16 maart 2023 (1:09).

K- Nee, we staan open om kennis te delen. Iemand stelde op de 

achtergrond een vraag over Korea. Volgens de nationale statistieken 

van de Verenigde Naties, officieel niet aangekondigd, en ze zeiden dat 

slechts 50% van huiselijk geweld wordt gerapporteerd. Elke dag wordt 

er in Korea 1 persoon gedood door huiselijk geweld. Het hoogste 

percentage ter wereld, in Zuid-Korea. (1:10). Officiële statistieken zijn 1,5 

tot 1,8 per dag tussen elke moord. Maar officieus is het meer dan één 

per dag. En dan te bedenken dat het zo'n beschaving is, zeer 

beschaafde mensen. Huiselijk geweld wordt beschouwd als een 

familieaangelegenheid, en niet buiten de deur van het huis. Dus ze 

slaan elkaar, ze maken het goed, en ze "maken het goed" als ze uit het 

huis komen, en je ziet dat sommige van de mooiste vrouwen ter 

wereld Koreanen zijn. Omdat het allemaal het geweld eronder 

verbergt.

Dit is niet, dit zou niet de gewoonte van de mens moeten zijn. En het 

zijn niet alleen Koreanen. Fysieke mishandeling van vrouwen is de 

gewoonte van de Man. Als je tot fysiek geweld leidt, betekent het dat 

je al verloren hebt. Je verliest de menselijkheid en je verliest de Ziel. Als 

je dit toestaat in de ruimte, dan word je thuis in het dorp van de Man 

om het geweld uit te voeren, en als we uitgaan zijn we net zulke goede 

make-up artiesten, make-up producenten als de Koreanen. Als je in de 

modewereld zit weet je dat de beste make-up's, en de beste van alle 

soorten make-up uit Zuid-Korea komen, mensen begrijpen het niet. 

Nu weet je waarom. Omdat je het huiselijk geweld moet bedekken. 

(1:12).

En dit mag niet de habitat worden van de Mens in de ruimte. Het 

moet thuis ontworteld worden, in zijn basis, waar het vandaan komt. 

Gaat terug naar de Ethos van Mitra, doe goed, handel goed, denk goed 

zodat alles op de juiste manier verloopt. Zoals je in het christendom 



zult zeggen, de "drie gaven uit Perzië" die naar Christus werden 

gebracht. Het waren geen drie koningen, maar de drie koningen van 

het leven in het heelal door gedrag.

Nog een vraag?

Hallo, meneer Keshe. Is de Stichting geïnteresseerd in samenwerking 

met "tech bedrijven"?

K- Wij zijn geïnteresseerd in samenwerking met alle bedrijven. Het 

probleem, zult u begrijpen en dit is een van de dingen die we nu op 

nationaal niveau bespreken. Ik reis in de komende uren voor een 

andere dimensie hiervan met grote organisaties. We hebben de 

gewoonte dat we alleen respect hebben als we gepakt worden. En als 

ik het in dilemma kan houden, we misbruiken het wat we noemen, 

patenten. (1:14). Als we onze patenten hebben geopend, als we zitten 

en kennis en technologie delen met bedrijven, en regeringen, en 

naties. Ze vragen je, waar is je patent? En wij vertellen hen, dat wij ons 

patent erop hebben geopend. (Dus we hoeven niet met jullie te 

onderhandelen, jullie kennis is van ons. Waarom zouden we? En dan 

nemen ze onze kennis en ze patenteren het, proberen het te 

patenteren om er voordeel uit te halen. Dit is een van de grootste 

problemen met de commerciële organisaties.

En in mijn onderhandelingen met twee of drie regeringen veranderen 

we deze mentaliteit. Wat we met hen bespreken is dat we jullie de 

kennis geven, misschien zullen duizend mensen, misschien een 

percentage van jullie natie onze technologie gebruiken. Omdat we 

lesgeven op het scherm, op televisie, radio's, wat dan ook. We willen 

het respect dat de kennis van ons is, en de commerciële voordelen 

ervan gaan naar de Stichting, die we kunnen besteden aan de 

anderen.

Het woord patent zou niet mogen bestaan. God heeft nooit de zon 

gepatenteerd, nooit het aminozuur. Dus het komt op het punt van 

respecteren van de kennis en technologieën, die daar altijd voordeel bij 

hebben. We hebben dit nu, met een van de grote autofabrikanten en 

hun organisatie, Musk ?? loopt. Veel technologie van de Keshe 

Foundation wordt door hen gekopieerd, en komt als onderdeel van 

hun systeem naar buiten. Maar in feite heeft de Amerikaanse regering 

Musk ons patent gekocht, om te zien wat ze kunnen kopiëren van de 

Keshe Foundation. Als je naar hun auto-industrie en andere gaat, is het 

allemaal replicatie van de Keshe Foundation technologieën. (1:16). 

Vergeet niet, toen Musk met de Amerikanen... naar Moskou de eerste 

keer, en de Chinezen zo'n 20 jaar geleden, niemand accepteerde het.



Hij steelt openlijk technologie. Maar hij heeft de steun van een 

regering die gewend is om te stelen. We praten nog steeds met ze, 

omdat onze technologieën, waar ze niet eens van kunnen dromen. Ze 

zijn net als Japanners, hoe noem je dat, Chinezen, gewoon aan het 

kopiëren. We werken met industrieën. Op het moment dat we praten, 

weten de kenniszoekers op de achtergrond.

We introduceren technologieën bij sommige regeringen in 

verschillende aspecten. En zonder patenten te ondertekenen. We 

vragen naar het nationale groei-inkomen, wat is het BBP, wat gaat naar

het effect van deze technologie op uw BBP, welk percentage van het 

BBP kan worden overgedragen aan de Keshe Foundation van dat land 

om aan de natie te worden besteed.

Wij praten met industrieën, wij zijn open van c ourse. Het is onze plicht 

om de kennis te delen. Maar het is niet onze domheid of zwakte. We 

leggen de kiem voor de nieuwe generatie, dat intellect moet worden 

gerespecteerd, niet registreren en dan stelen. Weet je, het verhaal van 

de ruitenwisser. De man die een nieuw type ruitenwisser uitvond, tot 

Mitsubishi enkele jaren geleden met een nieuw type ruitenwisser 

kwam. Meer dan 25 jaar geleden toen hij het bedacht. Hij vroeg een 

patent aan en hij werd geweigerd. (1:18). Alle autofabrikanten over de 

hele wereld gebruiken zijn patent tot het op is. 20 jaar lang vocht hij in 

elke rechtbank,. bevestigt, dit is mijn patent. Hij verspilde zijn hele 

leven. En wij genoten er allemaal van dat onze auto's niet crashten. We 

hebben zijn lijden nooit begrepen.

Daar moet het heen. De nationale gegevens voor wie wat levert, en dan 

respecteren. We doen het met onze artiesten. Als je in Europa woont, 

betaal je, het maakt niet uit of je een televisie of radio hebt, je betaalt 

een vergoeding voor de media als onderdeel van de jaarlijkse betaling. 

En dan van dat, zij betalen aan de register artiesten afhankelijk hoeveel 

hun muziek werd gedraaid. We respecteren onze muzikanten, maar niet 

onze wetenschappers. We hebben een probleem in de Keshe 

Foundation. We doen veel muziek van de chip en Knowledge Seekers, in 

het begin 10 jaar geleden. Ze hebben er geen probleem mee dat hun 

muziek in onze lessen zit.

Maar als we openbaar gaan, die mensen die de tunes van, (omdat) ze 

niet wisten dat ze een geregistreerde muziek moeten gebruiken. We 

krijgen ze allemaal over ons heen. Je hebt deze muziek 10 seconden 

gebruikt in zo'n les. We willen betaald worden. Wat is er gebeurd met 

alle lessen die we de afgelopen 10 jaar openbaar hebben gemaakt? 

Wie betaalt ons voor de Chinezen die naar de ruimte gaan, of Musk die 

een conditie creëert, nieuwe nanomaterialen of oplaadbare batterijen 

en al het andere.



We zijn niet blind en we zijn niet gek. Maar we weten dat we de trend 

zetten omdat een grote fundamentele verandering in de technologie 

die positie ook zal brengen. Musk kan niets patenteren wat verbonden 

is door de structuur van de Nano technologie. (1:20). Omdat het een 

open patent is, maakt het niet uit hoe je het verdraait. Maar we werken 

nog steeds met ze samen, we gaan nog steeds naar ze toe, dit is wat 

het is.

U zult in de komende twee tot drie maanden grote veranderingen uit 

China zien komen via de technologie van de Keshe Foundation. Ze 

respecteren ons, ze respecteren de technologie die we inbrengen. 

Tijdens mijn reis naar China in de komende weken zullen de meest 

evolutionaire technologieën aan de Chinese regering worden 

overhandigd. De mens kan niet eens dromen dat deze dingen kunnen 

bestaan. Zelfs onze eigen wetenschappers begrijpen niet wat er achter 

zit.

Het wapenbeleid van de Verenigde Staten om wapens te maken om 

vrede te bewaren is veranderd in het maken van wetenschap, om 

daarmee vrede te brengen. Het ethos van de Keshe Foundation, 

technologie in ruil voor vrede. En resoneert met het werk van 

president Xi van China en het nieuwe CPC leiderschap. En meestal 

werken mensen die hetzelfde denken en werken, samen.

We hebben gezien hoe het Westen door verdeeldheid tussen 

Arabieren en Israëliërs en verschillende sekten van de Islam en het 

Christendom de oorlogen gaande heeft gehouden. En we zien in de 

afgelopen maanden, dat de nieuwe...

leiderschap in China, met behulp van zijn macht van economie en 

technologie heeft Saoedi-Arabië en Iran op de tafel van de vrede 

gebracht. Macht om vrede te creëren. En daarmee zien we de nieuwe 

veranderingen in het Midden-Oosten, de Amerikanen hebben hun 

basis verloren. We zien een nieuwe cyclus van vrede ontstaan, (1:22). 

allemaal gesteund door de natie die vrede, ontwikkeling en Chinese 

bedrijven in andere plaatsen in de wereld kan ondersteunen, niet op 

de Zijderoute kaart of iets anders. Dit is waarom we in die basis 

bewegen.

We hebben geen patent nodig bij de Chinezen. Ze accepteren en 

respecteren de nieuwe technologie. En dat doen we ook via onze 

mensen in China. De Enhancement Units die u ziet, de eerste serie 

ervan is gemaakt in Oostenrijk en getest in China. Onze kenniszoekers 

op de achtergrond kunnen u dat vertellen. We hebben ervan geleerd, 

en zij respecteerden het, en we zagen de valkuilen, wat goed is wat 

fout is, en het is er.



Ook al werd een deel van de technologie en kennis misbruikt door 

sommige medische mensen in China. Ik leerde dit toen ik drie, vier jaar 

geleden in China was. Een van de Kenniszoekers die heel dicht bij de 

Keshe Foundation stond, werkte met een groep mensen op de 

achtergrond die hij de leer van de Keshe Foundation kon vertalen. En 

zij veranderden de naam van de plasma technologie in "Quantum." En 

de Chinese regering ging achter hen aan, omdat ze wisten dat ze nog 

steeds bestaan. Voor zover ik weet, werd hij twee of drie jaar geleden 

bij een stoplicht ergens in China gearresteerd.

Omdat ze weten waar de technologie vandaan komt, en ze 

respecteren het en houden het zo. Dus, we staan open om te 

discussiëren, om te zitten, (1:24). om alles op tafel te leggen wat een 

beter leven voor de anderen oplevert. Het maakt niet uit welke 

industrie.

Nog een vraag?

Je weet wel, praten over de industrie in 2008 -9, 2007-8. We 

onderhandelden drie maanden met Microsoft. Met de advocaten van 

Bill Gates. Face to face in verschillende hotels in Nederland. Alles werd 

begrepen tot de dag dat ik besloot de "Red Circle" mee te nemen naar 

een vergadering, en die dag viel alles uit elkaar. En ik kon niet 

begrijpen waarom. Later begrepen we waarom. Hij vernietigde de 

onderhandelingen. Maar zelfs toen wilde Bill Gates de hele Keshe 

Foundation opdoeken, of gebruiken zoals hij wilde.

Zij zien het voordeel van de, velen van u hebben het niet begrepen, 

Nano lagen, supergeleider langs, superweerstand over. Dit is een 

enorme verandering in het spel van de Nano technologie. Hij begreep 

dat in die tijd, voor de productie van microchips. En ze zijn er niet in 

geslaagd om het volledig te ontwikkelen. Eén Koreaans bedrijf doet 

dat, die we

en ze maken nieuwe supergeleiders van goud. De industrieën op hoog 

niveau begrijpen wat de Keshe Foundation zelfs op dat moment ging 

brengen.

Toen we het niet konden afmaken, (1:26). viel de hele zaak uit elkaar 

met Microsoft. Onmiddellijk binnen enkele dagen bleek zijn 

wonderkind, of zijn wat ik noem "oom," geïnteresseerd in de Keshe 

Foundation technologie. We konden niet tot een conclusie komen, 

omdat we erachter kwamen dat het op de lange baan geschoven zou 

worden, en gecontroleerd zou worden door het patent. De twee

rijkste man ter wereld die ik noem, een "oom" van de ander, wist, on 

derkende de Keshe technologie in 2006-7, wat het gaat doen.



Maar het was niet te koop. Omdat het een kennis van de Schepping is, 

en kennis van de Schepper, kun je het niet patenteren. Als wat ik in 

octrooi zet, niet van toepassing is, dan moeten we de stralen van de 

Zon, en de liefde van de Schepper octrooieren. En die zijn niet 

octrooieerbaar, hetzelfde als ?? mijn kennis.

Ik gebruikte het patent, realiseerde ik me in 2005, toen ik bij het 

bastaardkind van de koning van België (?? Grama) zat. En ik begreep 

het, ik wilde mijn kennis met iedereen delen, maar wie gaat er naar mij 

luisteren? En ?? Wim legde me uit, dat met Red Circle, omdat ?? Wim, 

de zoon van de, bastaardzoon van de koning van België, heeft Red 

Circle bij ons in werking gesteld, wij kenden hem (daarvoor) niet. En hij 

zei, op deze manier kunnen we alles controleren. En niemand in de 

wereld kan dat. En dat woord bleef me bij. Niemand in de wereld? Dus, 

dit kan de hele wereld bereiken. Dus we zetten het patent in.

En dat deden we, we wachtten, we gingen door het Europese octrooi, 

toen gingen we door het Internationale octrooi, en toen openden we 

het. (1:28). Ik gebruikte de octrooistructuur voor de verspreiding van de 

kennis. Ik zei u, wij komen naar de aarde om de weg van de mens te 

leren. En wat de mens doet, gebruiken we op de beste manier. Daarom 

hebben we zelfs die patentaanvraag gedaan, omdat Wim zei, dat woord 

in die vergadering, "niemand in de wereld kan kopiëren, wij beheersen 

alles." En dat was mijn doel, de wereld bereiken. Dus dat was het.

Dus als we op het punt komen, wat de Saoedi's zeggen, alles wat de 

mens creëert d behoort aan God, we gehoorzamen geen patenten. 

Amerikanen hebben een zware taak om de Saoedi's intellectuele 

rechten te laten accepteren. Intellect is een geschenk van de 

Schepper, niet een bezit van de mens. En als we een regering zover 

krijgen, dat ze begrijpt en gebruikt en de schepper van wat wij 

noemen, kennis en technologie respecteert, zoals ze de muzikanten 

en wetenschappers beschermen, dan maken we de juiste stap voor de 

uitbreiding van de technologie. Want man, iedereen zal het openlijk 

doen.

Dit is wat we tegen veel van jullie zeggen, en ik weet dat veel van jullie 

het niet begrepen hebben, veel van jullie lijden eronder. En dan 

begrijp je waarom niet. Misschien begrijp je het. We geven de 

technologie gratis aan jullie. Velen van jullie geven lezingen, maken 

MaGravs, maken van alles en verkopen. Hoeveel van jullie hebben iets 

teruggestoken in de Stichting? Geen enkele. Jullie hebben zelfs geen 

enkele MaGrav gratis aan iemand gegeven. Dus jullie lijden, omdat 

jullie het niet begrepen hebben. Jullie hebben, zoals de Engelsen 

zeggen, het wiel nodig, of olie op het wiel. (1: 30). Als je er geen olie op 

doet, komt het aan de grond.



We hebben niet gezegd dat je ons komt betalen. Als je een donatie 

doet van wat je de afgelopen jaren hebt verdiend aan de Keshe 

Foundation. Het helpt ons om iets anders te doen. Als je MaGrav 

eenheden geeft, gratis lessen geeft en iedereen daarvan profiteert, is 

dat een betaling, dat is compensatie. Dan kan elke technologie doen. 

Daarom patenteren we geen van onze producten, en mensen nemen 

het, "oh, we hebben het gekopieerd, we gaan."

Ik ga naar China, Musk zal huilen voor de verkoop van elektrische 

auto's overal in de wereld. We geven 2 tot 3.000 kilometer niet-

oplaadbaar systeem aan de Chinezen voor elektrische auto's in China. 

Musk is blij met 600 kilometer per maand, en wie wil dat betalen?

Je moet begrijpen dat als de mensheid als één man werkt, we veel 

sneller gaan. Als de mensheid elkaar bedriegt, gaat de mens naar de 

grond. En dat hebben we bij ons gezien. We werden de afgelopen 

maanden bedrogen en het bracht ons niet naar de bodem, maar 

vertraagde ons, maar maakte ons wijs. En we zullen de volgende stap 

zien, wat er van komt.

Wie ooit de vooruitgang van de man heeft tegengehouden, heeft 

zichzelf betaald, niet de man. Want ergens heeft de mensheid de 

kennis genomen en is ermee verder gegaan.

Nog andere vragen?

Vraag: ... Als u in het heelal reist, (1:32). grijpt u dan in als er een ongeluk 

gebeurt? Of is het een natuurlijke cyclus, die je gewoon moet 

observeren? Hoe rechtvaardig je het?

K- Je ziel zal beslissen. Je ziel zal beslissen. Stel jezelf eerst een vraag, 

waarom ben ik hier getuige van? Heeft mijn lichamelijkheid me 

hierheen gebracht, om iets te leren van mijn Ziel? Of heeft mijn Ziel 

mij hier gebracht om iets te leren van mijn lichamelijkheid? En wat is 

mijn aandeel daarin? Wanneer maak ik de verandering door?

Ik was dit gisteren aan een van onze liefste Kenniszoekers aan het 

uitleggen, omdat hij door de fase ging dat hij het niet kon begrijpen, 

dus moest ik hem het voorbeeld geven. Ik denk dat hij aan de lijn is, 

hij weet wie hij is. We praten hierover, hij is heel dicht bij me, en heel 

dierbaar. Ik weet niet wanneer ik slaap en ik weet niet wanneer ik 

wakker ben.

Mensen zeggen me, je snurkt, je doet dit. Maar ik zeg, ik kan niet, want 

ik heb gewerkt. Het is de lichamelijkheid die de leiding neemt, terwijl 

de ziel zijn gang gaat.



Maar het grappige is, als ik uit bed stap en kleren aantrek, heb ik een 

rilling over mijn lichaam. Het is net alsof ik in de ijsemmer spring. En 

dit is steeds meer geworden. En dit is waar de Ziel moet overdragen 

aan de lichamelijkheid, en de interactie van de twee velden brengt, 

dat wanneer je je kleren aantrekt, je nu ook de Ziel aanraakt, die wordt 

overgenomen, aan het werk. En je voelt die interactie als een daglicht, 

(1:34). je voelt die kilte, omdat het ene hoger is dan het andere, en het 

is als een elektrische schok. Mensen die bij mij in de buurt zijn 

geweest, weten dat ik er vaak over praat.

Ik bedekte het altijd onder, "oh het is de airconditioner, of wat dan ook." 

Maar dat is wat het is. (Het is niet de airco. Waar ik ook slaap, als ik 's 

morgens wakker word, zelfs overdag, als ik kleren aantrek, brengt de 

interactie van de overdracht van de Ziel naar de lichamelijkheid die 

kilte, dat ijskoude gevoel. Het maakt niet uit of het hartje winter of 

hartje zomer is. Als je hiermee leert leven, begrijp je de cyclus van het 

leven.

Hoeveel tijd van mijn Ziel, doorbrengt in andere dimensies, dat 

herinner ik me gedeeltelijk. En dan moet ik alles in de dimensie van 

de lichamelijkheid brengen. Dan vraag je jezelf af, waarom moet ik 

hier elke dag doorheen? Als ik

slaap een siësta, heb ik hetzelfde gevoel als ik wakker word. Als in de 

ochtend. Het leven is één doorlopende gang, ongeacht wat er met de 

lichamelijkheid gebeurt.

Dus, vraag je jezelf af, waarom ben ik hier? Waarom moet ik getuigen 

van wat ik zie, wat ik ben? En wat is het doel? Of ben ik hier gebracht 

om die verandering te brengen, dat verschil, die onvoorwaardelijke 

liefde en geven. (1:36). Niet om er elke keer uit te springen dat, "oh, ik 

ben de held." Het is om er te zijn dat je er bent om op dat moment 

een verandering teweeg te brengen.

Ik was jaren geleden aan boord van een vliegtuig. En de kapitein, of de 

stewardess vroeg, zijn er artsen aan boord? En draaide zich om, en er 

lag een lichaam op de vloer in het midden. En er was een man die 

deed wat hij deed, om weer leven in te blazen. En de gastvrouw zei 

tegen de man, kunt u alstublieft opstaan? We hebben een dokter 

nodig. 

Hij zei, mevrouw ik ben de dokter. Ik hoef niet te schreeuwen. Laat me 

mijn werk doen. We hoeven niet te schreeuwen en te janken.

Maar de reden is, waarom is die man aan boord voor dat doel? 

Waarom zijn wij op dit moment aan boord van de levenscyclus? 

Waarom is onze ziel niet 100 jaar geleden geschapen? En niet 100 jaar 

later? Waarom wij als Ziel van het menselijk ras hier zijn, op dit 



moment dat de verandering eraan komt? Wat hebben de Zielen van 

onze voorouders gedaan, om hier te zijn om de verandering deze keer 

mee te maken? En wat doen wij? Hoe reageren wij op dit ongeluk, dat 

wij hier naar de Ziel van onze Schepper en voorvaderen zijn gebracht 

om getuige te zijn van de verandering?

Hoeveel van wat we doen zal voordeel opleveren? En hoeveel van wat 

we doen zal hinder opleveren? En dan vraag je jezelf af, (1:38). waarom 

moet je naar de ruimte gaan om te zien en getuige te zijn. Je bent nu 

getuige van de grootste verandering ooit in de mensheid en de rest 

van de Schepping voor het Universum, zoals de Aarde het zaad is, de 

kraamkamer van de Ziel van de Schepping. En helaas is het niet de 

enige kinderkamer, helaas.

Het bewijs daarvan is, dat we de sterren en sterrenstelsels niet met 

elkaar zien vechten. Behalve waar de mens is geweest, per ongeluk 

bracht de STP in de schepping van de lichamelijkheid van de planeet, 

zoals de Aarde.

De "Zieleschepper" van deze planeet had de streep van het verkeerde 

(doen) in zich toen hij aankwam om geschapen te worden. En hij 

schiep de ??STM, met hetzelfde gedrag als de zijne. Als je het kort 

geeft, dan zit het aan jou vast. Dan kun je doen wat je wilt. "Ik hield de 

man kort van kennis van de ontvangende energie van het universum 

om te leven. Dus is hij altijd gehecht aan mij, aan de lichamelijkheid 

van mijn Aarde. Ik voed hem met het kleine leven van de kat, de hond 

en de schapen. En hij is afhankelijk van mij, dus kon ik ??"

Nu begrijp je waarom we CO2 en Gans's in de rivieren in de lucht, en 

de zeeën stoppen, om die essentie van de verkeerde uit ?? het 

grootste deel van de generatie van zijn essentie van de schepping. Hij 

maakte jullie afhankelijk om er deel van uit te maken. (1:40). Nu geven 

we genoeg dat de mens niet ?? afhankelijk is, en vrij wordt van de 

ketenen van het doden. Het werd één roos met veel doornen erop, en 

het verspreidde zich op te veel plaatsen, het zaad ervan. Nu corrigeren 

we het aas, de eerste roos, en dan zie je niet de

rust om hetzelfde te doen. Je zult genieten van de schoonheid van de 

roos zonder haar doornen. in de dimensie van de Schepping, zonder 

het doden.

Nog een vraag?

Vraag: ... De zon laat plasma vrij met een nooit eerder geziene intensiteit. 

Kunt u ons beter informeren over deze kennis? Wij danken u voor uw 

aandacht.



K- Dit hoort bij de cyclus van de zon, het gebeurt regelmatig. In 

sommige delen van zijn cyclus is het veel intenser, vanwege zijn 

structuur. En vanwege, is, wat ik noem, mono kwestie energetische 

toestand, zien we dit. Het centrum van de Zon, als je je Gans's en de 

hoeveelheid energie hebt gezien, zou moeten bevriezen. Zou een 

normale temperatuur moeten zijn, zoals we noemen, (1:42). balans 

tussen warm en koud.

Als de stralen verder gaan, en ze worden velden, en in interactie met 

de velden van de Zon zelf aan het oppervlak, en compressie van de 

melkwegvelden op het Zonnestelsel, verandert de intensiteit van het 

licht ervan. Ik zal het u heel eenvoudig uitleggen. Het hangt niet alleen 

af van wat er in de zon zit, maar ook van de positie van ons 

sterrenstelsel. Je hebt een waterstof als H, eigenlijk begint het als een 

enkel plasma, dan wordt het een enkel plasma van H, met interactie 

tot stabiliteit komt Deuterium. Interactie van het Deuterium (H2) met 

het H zelf leidt weer tot Tritium (H3). Dan, deze nog steeds interactie in 

verschillende niveaus. En aan het eind heb je alle plasmavelden.

In het centrum is min of meer, als je in het centrum gaat. Als je ooit in 

de dynamische reactoren kijkt. Rick deed er jaren geleden veel aan, we 

zagen lege ruimte (een luchtbel in het centrum van de draaiende bal) 

en we zagen die van Gans. Dat is de balans van de velden, het is 

hetzelfde als hier. Dus het centrum van de hogesnelheids- of 

evenwichtsplasma's zoals de Aarde, is hol.

Van nature is de zon hol. Van nature zien we het in dynamische 

reactoren. Als Rick in historische video's graaft die we hebben, hebben 

we het altijd gezien. Als hij het later op het scherm zet. Dus er is geen 

verschil.

Het zijn de veldkrachten van de Gans, (1:44). en het water van Gans, 

dat is de Hbasis. Dus het creëert die centrale holte (bel) wat wij 

noemen, vol met plasma van hoge intensiteit. Dus, in deze positie, als 

de wat wij noemen, als de velden dieper worden in, buiten, in 

interactie met de velden van het Zonnestelsel, en compressie van wat 

wij noemen, de galaxiale velden op Aarde, op het Zonnestelsel, 

verandert de intensiteit van de velden.

Dus, hier ergens, creëren we helium, maar in feite is het helium een 

combinatie van deuterium. Het zijn de 2 Deuteriums in plasma 

toestand die zich gedragen als ??. Dus in wezen worden ze een beetje 

zwaarder, langzamer, met de hogere intensiteit van de velden die 

komen, de interactie van de oppervlaktevelden met de velden die 

komen creëert het licht.

Nu kijken we alleen naar het oppervlak van de zon. Als de 

wetenschappers dit begrijpen, en gaan kijken naar de druk van het 



melkwegstelsel, naar het hele zonnestelsel, dan zien we waarom de 

Zon soms meer straalt, meer straling afgeeft, en soms minder. Daar 

heeft heel weinig mee te maken. De vlekken op de Zon hebben veel te 

maken met de rotatie van deze materietoestand

vloeibaar plasma, wat wij hier op aarde water noemen. Maar op de zon 

zijn het heliumdeeltjes, met deuterium en wat er bovenop zit. En dat 

licht wordt opgevangen.

De zwartste donkere vlekken op de zon hebben te maken met de 

interne structuur. (1:46). Maar de veldstraling, massieve veldstraling, 

die je in cycli ziet, is op de galaxiale druk op het zonnestelsel. En de 

wetenschappers kijken altijd, omdat ze het niet begrijpen, wat er 

binnenin gebeurt, dat het toeneemt. We moeten kijken wat ons 

sterrenstelsel voor druk uitoefent op het omhulsel. Het is als een 

ballon. Je hebt een ballon die perfect hangt, je pakt hem en je duwt 

hem. Dus het neemt verschillende vormen aan. Als je bij dat duwen 

een bal in een andere stopt, zie je dat hij op verschillende plaatsen 

beweegt. Als je een andere ballon in deze ballon stopt. Dus onze zon is 

een ballon in zijn eigen atmosfeer. En de hoeveelheid straling die we 

zien, is deels de druk van het sterrenstelsel. Als de druk afneemt, open 

gaat, zien we hogere velden. En soms als de compressie komt, zien we 

weer, andere velden. De mens heeft nog niet waargenomen.

Dit creëert stralen boven en in de dimensie van C14 ?? odor. Met deze 

compressie gebeurt meestal in de tijd dat Zon zijn tweeling 

tegenkomt. Dicht bij elkaar. Ze creëren die compressie op elkaar, 

waardoor veel velden vrijkomen, we zien veel binnenwaartse 

beweging.

Als je kijkt naar de beweging van kosmisch stof in ons zonnestelsel, 

kun je zeggen welke kant de druk op komt. Komt het van binnen naar 

buiten? Of ontstaat het van buiten naar binnen? Of is het de 

combinatie van de overgang van het een naar het ander? Onze 

wetenschappers kijken naar de vlammen, maar begrijpen dit principe 

niet.

Als we voorbij het zonnestelsel reizen, zien we dat we het begrijpen. 

(1:48). Oh, dit is een tijd waarin de Aarde, of hoe je het noemt, de Zon 

veel velden loslaat. Omdat hij zich nu opent is die magnetische 

velddruk op het Zonnestelsel minder. Als hij uitzet laat het meer 

velden naar buiten komen? Of komt uit de compressie, dat we vooral 

uit deze compressie, deuterium zien komen. Waar in de andere 

toestand van de wat jij noemt, drukvermindering, we meer deeltjes 

zien dan werkelijke velden. ?? Dat noemen we stralen.



Het is allemaal, we praten hierover, waarom het gebeurt. Omdat we in 

een klein deel van de vergelijking kijken, moeten we naar de volledige 

vergelijking kijken. En elk sterrenstelsel is hieraan onderhevig. En soms 

als deze compressie van de ruimte van buitenaf komt, leidt dit tot 

vernietiging van de volledige sterrenstelsels. Uit het niets exploderen 

sterrenstelsels gewoon. Omdat het vrijgekomen veld zo groot is 

vergeleken met de compressie, en dan duwt de binnenkant naar 

buiten en zet gewoon uit, explodeert in stukken.

Wij zien dit als... wat wij noemen, "reizigers van het universum." En 

meestal maken we deze plaatsen leeg. Je ziet een stormloop van. Het 

is als een "SOS" zoals je het noemt. Ik heb dit al eerder uitgelegd. Je 

ziet een ongeluk, aardbeving of hoe je het ook noemt, in Turkije, we 

gaan er allemaal heen om te helpen. We hebben dezelfde principes, 

maar op een andere schaal, op een andere manier, in het Universum. 

We zien

de tijd dat de explosie plaatsvindt, en als een GPS, en het Universum, 

wordt de kaart getekend. En beschavingen zijn zich bewust van 

andere beschavingen, en ze gaan gewoon halen.

Er zijn vele vluchtelingen in het heelal als de mens zijn ogen opent, en 

sommigen van hen zijn onder ons. (1:50). Ze hebben hun huis in Turkije 

verloren, en ze trekken weg, ze komen in Engeland terecht, ze komen 

in Australië terecht. Dezelfde aardbeving gebeurt in de structuur van 

de sterrenstelsels en Universa. Een paar keer in het verleden, zijn 

Universums in deze toestand gekomen, en wat ik noem, de burgers 

moesten worden geleegd, verwijderd, wat je wil, naar de veiligheid van 

andere Universums. En we zien verschillende intelligentie onder hen. 

Dit is iets wat je leert.

Het is hetzelfde, leven bestaat in de zon. Als je begrijpt, dat de 

combinatie van de stralen interactie leidt tot creatie van C14, en hun 

interne interactie leidt tot O en de H, cyclus van 4 levens. En dan met 

hun omgevingskenmerken, dan begrijp je dat er leven is in het 

centrum van de Zon uit de interactie van de velden van zichzelf.

Als hij (Zon) in staat is om li fe op Aarde en andere dimensies te 

creëren, zo heeft het hetzelfde vermogen om in zichzelf te doen. Maar 

het leven op dat niveau is van een andere intelligentie, een ander 

begrip, minder afhankelijk en betrouwbaarder. Het is geen exclusiviteit, 

het is meer inclusief, allen zijn inbegrepen.

Nog een vraag? (1:52).

V: ... Goedemorgen, meneer Keshe. In de 475 Knowledge Seekers 

Workshop (KSW), zei u dat, citaat, de energie die vrijkomt bij de 



omzetting van calcium (Ca) uit de Kosmische stralen en C14 kan 

worden gebruikt om andere noodzakelijke elementen te creëren zoals 

kalium, ijzer, zink en koper. Dus, de vraag is, waarom hebben we dan 

een tekort aan deze elementen in het lichaam?

K- We hebben geen tekort. Ons lichaam gebruikt deze zeer efficiënt, 

maar soms door gebrekkige werking deels inefficiënt. En er zijn 

stations om deze aan te maken. Om velden te geven, te vergroten. Als 

je zwanger wordt zeggen artsen altijd, ik geef je B9, neem een 

foliumzuur. Dit foliumzuur en B12 voor een snelle verandering, gebeurt 

op een paar plaatsen in het lichaam van de Man. Lymfeklieren, daarom 

krijg je kanker.

Waar de verandering, efficiëntie verandering, absorptie, conversie, 

niet effectief is. In plaats van een plasma af te geven in de kracht van 

het koper, (1:54). dat gebruikt kan worden om een structuur te 

worden, wordt het plotseling gestold, het wordt een kankercel, of 

wordt een zaadje voor een vaste structuur die we noemen, kanker. Als 

je de omzetting van de lymfe, en in thalamus en thymus tegelijk 

corrigeert, zal het nooit gebeuren. Alles werkt dienovereenkomstig.

Als je dit kunt begrijpen, ga je naar de positie van eeuwig leven. Want 

je zet wat je nodig hebt op een punt om in een gelijke hoeveelheid, 

wat je nodig hebt in dimensie van lichamelijkheid.

Je kunt de kracht ervan veranderen om de, wat wij noemen, conversie 

van STP naar STM te verhogen, zodat het de STM veel sneller voedt, en 

in de dimensie van de Ziel leeft.

Dat doen we in de tijd van angst. In de tijd van hoge temperatuur, als de 

cel van de hersenen losraakt, staan we de Ziel toe, we noemen het, 

halvering. Het is eigenlijk door de mens nooit begrepen. Dit is de tijd dat 

de keten van het fysieke calcium in elke cel van de hersenen loskomt, de 

Ziel reist. Maar omdat de mens het niet begrijpt, is het hoog...

temperaturen, hij hallucineert. Het is eigenlijk de Ziel. Het is als in slaap 

vallen. Het is als wanneer ze drugs nemen.

Wij noemen het, hallucinatie, maar in feite opent de structuur zich, 

het kan de Ziel niet vasthouden. Dus hele Ziel gaat naar buiten en 

doet in die dimensie alles. Het is net als wanneer we, schizofreen 

noemen, wat ik noem, de "mooie mensen." We creëren een 

voorwaarde voor twee om te verschijnen. (1:56).

Het is dus een gewoonte van de Mens om het scheppingsproces niet 

te begrijpen. 

Daarom blijven wij jullie vertellen, wij leren jullie alles, dat niemand 

van buitenaf een tovenaar wordt voor de Mens. Het is alleen wanneer 

de mens wil dat er een magie op hem wordt toegepast, en hij 



probeert het te begrijpen, "ok, ik zie het graag, maar ik begrijp het 

niet." We negeren het, of we begrijpen het niet.

Heb je ooit een spelletje gespeeld met je kinderen, waarbij ze naast je 

staan en je roept: "waar ben je?" En hij (uw kind) staat naast u en zegt: 

"Ik ben hier, ik ben hier." (En jij zegt, "Ik kan je niet zien. Maar ik kan je 

horen." En het arme jongetje springt zijn been eraf en zijn long eruit. 

Papa, ik ben hier. Maar ik kan je niet zien, maar ik kan je wel horen. We 

spelen de onwetende, of uit onwetendheid proberen we iets te 

bewijzen. Onze eigen onwetendheid.

Nog een vraag?

Oké, er is een tweede deel van Alexander's vraag. En misschien heb je 

die al beantwoord. Maar ik ga ermee door. Er staat, ook in de 475 

Kenniszoekers Workshop, dat u zei dat, citaat, de lichaamscellen 

voortdurend worden vervangen. En je hebt dit calcium nodig als het 

zaad om nieuwe cellen te maken. Dus de vraag is, als de cellen 

worden vervangen, waarom worden we dan ouder?

K- Omdat we niet dezelfde krachtvelden produceren. En ons lichaam 

door de roestigheid van de kanalen in het bot, (1:58). niet de, of de 

perfecte. Het is als een auto die je teveel gebruikt. Je krijgt de uitlaat 

verstopt met allerlei dingen, hij maakt niet hetzelfde geluid en je 

creëert een tegendruk in de motor. En het is hetzelfde.

Als de botkanalen sluiten, of veranderen, of te veel gebruikt worden, 

geven we niet dezelfde sterkte calcium af dat het zaad wordt. En dit is 

een van de redenen dat je zegt, "mijn immuunsysteem werkt niet 

goed." Omdat je niet de juiste calciumsterkte vrijgeeft, want je moet 

de juiste calciumsterkte vrijgeven om de juiste plasmatische velden 

voor bepaalde taken te creëren, om die eromheen te verzamelen.

Daarom zie je bij bepaalde aandoeningen, als je Gans gebruikt, "oh, 

het veranderde, ik gebruikte ..." Nee, alles wat je deed, je bracht het 

plasma in wat er ontbrak in het beenmerg. Dat is alles wat het is.

Je kunt duizenden jaren jong blijven. Je kunt duizenden jaren leven, 

gewoon van de ene lichamelijkheid naar de andere gaan. Dat doe ik al 

heel lang. Ik legde dit een paar dagen geleden uit aan een van onze 

kenniszoekers. Ik ging naar mijn tante, de laatste keer dat ik in Iran 

was. En ik zei tegen mijn tante, jij bent de enige die me kan 

antwoorden. Jij bent de laatste van de familie die me de waarheid 

vertelt. Ik zei tegen haar, wie is mijn vader en wie is mijn moeder? Ze 

zei, je stelt een domme vraag. Ik zei, ik weet het. Ik kom niet uit deze 

familie, ik heb er alle bewijzen van.



Maar zijn we dat wel? (2:00). Of we nemen gewoon positie in op de 

dimensie van lichamelijkheid en draaien dat in de toekomst op de Ziel 

die gastheer is.

En toen ik haar het bewijs gaf zei ze, Mehran ik heb geen antwoord. Dus 

je kunt altijd leven en van de ene dimensie van lichamelijkheid naar de 

andere gaan. Maar je moet sha re. Je kan het niet zomaar overnemen 

omdat het kan. Je moet het altijd vragen. En als je mag en je krijgt, leef 

je in de nieuwe dimensie.

Nog een vraag?

V: .. Ik heb een vraag over de voeding. Toen we de dagelijkse 

bijeenkomsten over voeding hadden, besloot ik om niet meer te eten, 

of het tenminste uit te proberen. En toen begon ik twee dagen niet te 

eten, drie dagen niet te eten, vier dagen niet te eten, en tot nu toe, en 

het voelt heel goed. Ik doe het voor het eerst in mijn leven en het is 

een geweldige ervaring. En ook verlies ik mijn gewicht en dan de 

volgende dagen of een week, (2:02). komt het punt waarop ik het 

normale gewicht van het lichaam moet bereiken, dus geen vet meer. 

Dan komt voor mij de vraag, ik weet niet of ik gevoed ben door 

velden, of dat het gewoon een vasten ding is en omdat...

K- Hoe lang heb je niet gegeten? V: 

16 dagen.

K- Neem je nog steeds water?

V: Ja, ik probeer zoveel mogelijk te drinken, maar ik vergeet het vaak.

Mensen die in deze richting gaan, verliezen tot 20 procent van hun 

lichaamsgewicht. We hebben dit gezien, ook bij Chinezen. Maar je moet 

begrijpen. Ik zei altijd, mensen die altijd vlees en zo aten, besloten 

plotseling vegetariër te worden.

Van de ene op de andere dag eet ik vanaf vandaag geen vlees meer. 

En dan voelt het goed in de eerste paar weken, maar vijf of tien jaar 

later komen ze in de problemen. Je kunt niet met een auto 150 

kilometer per uur rijden en dan op de rem trappen en verwachten er 

levend uit te komen, of tenminste niet iets te beschadigen. Je moet 

vertragen, je moet versnellen tot het punt dat voor beide, 

lichamelijkheid en de Ziel, hanteerbaar is.

Als je lichamelijk niet eet, heb je dan geleerd hoe je energie opneemt 

via de Ziel? (2:04). 

Veel politici die in pr ison gaan, doen aan vasten, ze houden het 40 

minuten vol.



dagen, 50 dagen, en dan krijgen ze allerlei problemen. Of bevat het 

water dat je drinkt voldoende mineralen die het lichaam vervangt, 

aanvult. Tot een grens kan dit.

Maar je moet leren, als je door dit proces gaat wat je gaat doen. Kun je 

leren, heb je geleerd hoe je je Ziel kunt uitbreiden? Het is niet alleen 

eten. Dus je moet het leren. Ga niet van elke dag biefstuk eten naar 

morgen geen vlees en word vegetariër, je creëert een chaos. Maar je 

moet andere dingen vinden, andere energieën die het vlees dat je 

vroeger at kunnen vervangen. En als onderdeel van het menselijk 

lichaam, kun je jezelf inwendig voeden, dat je geen schade aanricht. 

En dat is wat, heb je geleerd om universele energieën aan te boren, 

dat je intern en extern absorbeert wat je nodig hebt.

Dit is wat je gaat doen in de ruimte. Vasten en uithongering en van alles 

en nog wat is niet het antwoord, tenzij je hebt geleerd hoe je energie 

kunt omzetten in wat je lichaam nodig heeft. We hebben Chinezen die 

Gans's maken van groenten, en vlees, en wat dan ook, en ze doen het .. 

rond het glas en ze drinken het water uit het glas.

Maar wel met het juiste zoutgehalte in het glas. 0,9% of 0,09%, hangt 

af van hoe je het meet. (2:06). Het zoutgehalte geeft de energie-

absorptie aan het bloed van de Mens, want dat is het zoutgehalte van 

je lichaam, wat je noemt, bloed. Die zoutheid proef je.

En je moet die twee met elkaar kunnen verbinden, om de Ziel in je te 

voelen. En om de Ziel buiten je te voelen. Ik legde gisteren aan een 

van onze kenniszoekers uit, hoe je dit kunt doen. En we hebben het 

allemaal, het is ons bij de geboorte gegeven, we hebben het allemaal 

als deel van de grondwet van ons leven. En we weten het niet, maar 

het is een van de gereedschappen waarmee je je Ziel kunt uitbreiden, 

verplaatsen en vervolgens naar buiten brengen. Ik heb dit uitgelegd in 

een van de lessen.

Dit is je lichamelijkheid, en laten we het anders doen, want dat is beter. 

Dit is je lichamelijkheid, dit is je hoofd, dit is je arm en been, en dit is je 

lichaam. Dit is je ziel. 

Maar weet je nog dat verhaal over de H met een proton en een 

elektron? De mens heeft hetzelfde. In feite, als ik het elektron hier 

neerzet, begrijp je meer. Je hebt hier een Ziel. (2:08). En het leven in 

alle dieren, zelfs de planten en bomen, heeft gecreëerd wat jullie 

noemen, jullie eierstokken of testikels. Waar je het zaad in samenhang 

hebt voor de volgende Ziel, je noemt het, je kind dat geschapen wordt.

Dus in feite, als je kijkt, heeft de mens een macht om de expansie van 

zijn ziel te creëren. 



Als je dit begrijpt, is het hetzelfde als het elektron. De grootste Ziel zit in, 

??de kleine Zielen, en we creëren het elke maand. Om er zeker van te 

zijn dat het de juiste balans is, is elke testikel verantwoordelijk om een 

Ziel te creëren.

Iets wat ik onlangs heb uitgelegd is, als je de fysiologie van de man 

begrijpt. We produceren eitjes of sperma uit een van onze eierstokken 

of testikels en de andere gaat rusten. Het is hetzelfde als we elk uur 

ademen. Een van de neusgaten sluit en de andere long gaat onder 

efficiëntie om te herstellen. Dus je hebt dat proces van de schepping 

continu bij je.

En als je dit kunt uitbreiden en doen wat wij met je doen, kun je het 

lichaam uitbreiden. Dan kun je de universele energie aanboren. We 

doen hetzelfde met jou als we je de koptelefoon geven. Je moet het 

dan begrijpen. (2:10). Dan begrijp je hoe de mens in de toekomst leert 

de "kinderen van de Ziel" te scheppen, en niet de kinderen van de 

lichamelijkheid.

Zo werd het kind van Mitra geboren. De mens in die posities draagt 

geen eitjes en geen sperma.

En als je dit proces begrijpt, leer je hoe je kunt uitbreiden om 

Universum-energieën aan te boren, en je voedt je nog steeds. Je zegt 

niet, ik heb 16 dagen niet gegeten. Want nu kom je in de problemen, 

omdat je vertrouwt op het fysieke. Maar als je dit kunt leren dat je dit 

kunt uitbreiden, dan zeg je, ik zit in wat je noemt, "hybride." Ik gebruik 

de lichamelijkheid van de Mens om de energie van het Universum aan 

te boren. Dan zal dat voeden wat de lichamelijkheid nodig heeft. En 

we hebben allemaal het mechanisme hiervoor.

Op een andere manier heeft elke cel van ons lichaam dat 

mechanisme. Afhankelijk van waar het kort is kun je het voeden. 

Doen we dit niet met (Gans) patches bij jou? We verbinden je Ziel 

met waar de schade is, door de veldsterkte van de patches.

Dus als je gaat op dit, wat je noemt, niet eten, ben je op het, wat wij 

noemen, spoor om de lichamelijkheid te crashen? (2:12). Of heb je 

geleerd hoe je het kunt voeden vanuit de Ziel? Dan word je een man 

van de ruimte. Ik hoef niet eens te ademen, want ik neem uit de 

energie van het Universum, voor wat het mij geeft, de lucht van de 

Aarde. Dit is waarom ik in een paar lessen eerder zei, als jullie allemaal 

in de ruimte springen van het Ruimte Lab, sterven jullie allemaal, 

omdat jullie de conversie niet geleerd hebben. Hoe je de universele 

velden kunt aanboren.

In de afgelopen weken begin ik veel uit te leggen over mijn 

privéleven, het fysieke leven met jou, daar is een reden voor. Je 



begrijpt het geleidelijk, omdat je leeft naar het voorbeeld. Als je het 

ziet, herken je het. Als ik je vertel, als ik de kleren draag voel ik de kou, 

dan voel je ??ijskou, het is er niet, mijn Ziel is uitgebreid. Hoe kan ik 

het gebruiken om mezelf te voeden?

Ik legde de afgelopen dagen aan een van de Kenniszoekers uit dat ik, 

zoals ik de vorige keer uitlegde, het blauw van het oog van de 

Christus zag. Waarom? Omdat de Ziel zich naar buiten beweegt, en 

naar de dimensie van de lichamelijkheid kijkt. Dit is wat je moet 

begrijpen. En je kunt hetzelfde doen met jezelf.

Als we je naar de Maan sturen, zoals ik eerder heb uitgelegd, 

verpakken we je in een enveloppe. Maar deze enveloppe heeft een 

positie van bestemming nodig, waarheen je moet gaan. (2:14). Het 

moet ergens zijn neutron hebben. We sturen energieniveau van een 

deel van je Ziel naar de Maan, maakt niet uit waar je deze balans vindt. 

Dat is waar je gaat eindigen.

In het fysieke leven ga je naar de bioscoop, je komt het huis uit, je stapt 

in de auto, je rijdt door de stad over alle wegen tot je bij de bioscoop 

bent. Nu in de dimensie van de Ziel, en de lichamelijkheid van de 

Schepping, kunnen we hetzelfde doen. De bioscoop heeft een 

energiebalans. En daar stem ik mezelf op af (ga er onmiddellijk heen). 

Dus als je gaat

op dieet, leer eerst hoe je jezelf moet voeden voordat je op deze 

excursies gaat. Want je zult erachter komen dat je met de lege zak 

aankwam. En dan moeten ze helemaal terug om hem te vullen.

Weet je, het is heel interessant. Als je het uit vrije wil doet, doen we het 

prachtig. Als je het met plezier doet, doen we het nog steeds met 

plezier. Als je het doet omdat we het moeten doen, als we eruit komen, 

gaan we verbazingwekkend gulzig doen. Je ziet dit bij het Joodse 

vasten in Jom Kippoer, en je ziet dit bij de Islamitische wereld in de 

zomer, als het vasten in de zomer valt. Je hebt slechts vier of vijf uur 

van de zonsondergang tot de eerste zonsopgang, je hebt 19 uur 

gevast. In die vijf keer is het feest, tijd om zoveel mogelijk te eten. Maar 

wat als je leert wanneer die tijd, 5 uur komt, ik heb al geleerd om te 

nemen van de energie van het universum, het maakt niet uit of het vijf 

uur is of 15 uur in de winter. (2:16). Dit is wat je moet leren.

En dan heb je 16 dagen niet gegeten, heb je geleerd hoe je jezelf kunt 

voeden via de energieën van het Universum? Of heb je geleerd hoe de 

Chinezen het doen? Je levert de energie in het (Gans) water. Als je 

gedestilleerd water eet, of water drinkt uit de bron bij jou in de buurt, 

dat draagt alle combinatie in zich, zonder wat dan ook, in de flessen. In 

onze fabriek is er een waterput, het water dat we daar gebruiken komt 



van ons eigen terrein. En het water is zo lekker, het is anders dan het 

water uit de kraan. Maar is het water vervuild? Maar omdat we boven 

op de heuvel zitten komt het min of meer van ons land, wat zich 

verzamelt op de heuvel en er worden geen chemicaliën gebruikt. Dus 

het is zuiver.

Maar is het mineraal in het water van de berg voldoende voor wat het 

lichaam van de mens nodig heeft? We moeten de reserves van het 

Universum aanboren en niet de reserves van deze planeet. Of 

tenminste de energieën van deze planeet, die niet nodig en 

gereserveerd zijn. Dan kun je een leven lang zonder eten.

Zoals ik al zei, hebben veel Kenniszoekers, sinds het "dineren met de 

Schepper" veel ervaringen opgedaan en verschillende levens geleefd. 

En dit is er een voorbeeld van. (2:18). Wanneer wij u uitnodigen voor 

een bijeenkomst, is daar een doel voor. Het is voor u om de wegen te 

begrijpen, en voor u om te begrijpen wat er gedaan moet worden, om 

klaar te zijn voor de verandering. Velen van jullie die al deze 

bijeenkomsten na elkaar bijwonen. Als we aan het einde komen, zullen 

jullie de reiziger van het universum worden. Je begrijpt hoe je moet 

reageren, hoe je moet zijn.

We krijgen uit 160 mensen rond, bijgewoond diner met de Schepper, 

veel verschillende emoties voelen en manieren van leven.

Maar wat gebeurt er als je op de tafel van de vergadering met de 

wereldleiders komt? Sommigen van jullie gaan de schok van je leven 

krijgen in die vergadering. En dat is waarom we dit doen? Waarom 

nodigen we jullie uit om met de wereldleiders te zitten? Omdat je zult 

begrijpen dat er geen leider is. Ik ben degene die mijn leven leidt. Maar 

je moet het leren. Ik ben het die de anderen kan vertellen dat jullie 

hetzelfde zijn als ik. Misschien heb je mij nodig, om een leider te zijn. 

En dan ben ik de ware leider, want ik leid door rechtvaardigheid, 

correctheid.

En dan wat we deden met het diner met de, wat wij noemen, 

Schepper. Je zou je nu moeten realiseren dat jij de Schepper bent, 

want jij hebt de toestand gecreëerd. En de is om geleidelijk, een groot 

aantal van jullie, de eerste "passagiers van het universum" te worden. 

Want jullie gaan door het, wat wij noemen, leerproces. Maar leren wat 

je ziet, vergeleken met wat het was voordat je naar binnen ging, het is 

wat je geleerd hebt. Geen ongeluk, geen toeval.

Waarom hebben we je gevraagd om vijf dagen te komen? Het is voor 

jou om elke keer iets nieuws te leren in de dimensie van de kracht 

van je Ziel. Je kwam en nam, wat deed je in de week dat je kwam om 

te geven? Wat heb je gebracht? Waar heb je van genoten of wat er 

beschikbaar was maar andere om van te genieten? Ik ?? hou niet van 



Chinees eten, je Chinese ?? vrienden hadden pizza moeten 

meebrengen, want ik hou alleen van pizza, de Italianen kwamen 

vandaag niet opdagen.

Toen je de tweede week op tafel kwam bracht je eten en zei je, ik 

bracht eten en wat heb je voor me meegebracht, dat ik lekker vind? 

Maar je bracht alleen maar omdat we zeiden ?? binnen te brengen, en 

daar te gaan zitten.

Een paar keer, in de afgelopen weken, realiseerde je je dat je geen 

verbinding had. Het kanaal staat niet open. Het was interessant om te 

weten hoeveel van jullie afstemden zonder dat het kanaal geopend 

was. Was je er nog steeds, om binnen te komen en je ??jurk te laten 

zien, wat ik iedereen te eten bracht? Of leer je te verbinden zonder? 

Zou jij je snoepjes delen, of wat je meegebracht hebt om naar een 

feestje te gaan, als het feestje nog niet begonnen is, je zit in de auto 

met een vriend, nee, nee, je mag het niet hebben totdat we naar 

binnen gaan? Of laten we hier eten, het is hetzelfde als wat we binnen 

eten? (2:22). Hoe zit het als je naar het verkeerde feest bent gegaan? 

Ga je dan nog steeds in de auto zitten en honger lijden en het snoepje 

in de doos opeten?

Dit zijn processen, daarom vragen we zoveel mogelijk van jullie om op 

de 24e te komen. Er is een doel voor. We zetten het niet op voorhand, 

want dan kom je met een verkeerd beeld. Je zult leren als je er 

doorheen komt. Zoals we hebben gedaan met het diner met de leiders 

of de Schepper. Ik vraag me af hoeveel dagen je het nog volhoudt 

voordat je gaat eten. Of heb je geleerd om van de Ziel te nemen om te 

voeden, die je niet nodig hebt, of je moet het ??soort bekering leren. 

Maar veel Chinezen deden dat wel, maar ze gingen niet naar de 

tweede fase ervan. Ze gingen van fysiek eten naar de dimensie van het 

overbrengen van energie in het water en ze dronken het water, en ze 

ontvingen de evenwichtsenergie die ze nodig hadden. Hoe zit het nu 

met die flessen die je buiten zet om de energie te vullen in de beker 

waarin je het water drinkt, laat dat de energie van het Universum zijn. 

En je lichaam bestaat voor 95% uit water. Kom tot bekering ermee, 

zonder het te drinken. De mens is niet gewend om de schoonheid in 

zijn eigen fysieke structuur te zien. Moet je dan eten?

Nog een vraag?

V: Mr. Keshe, (2:24). sommige mensen tijdens de vlucht hebben 

gezegd dat ze zich opgeblazen voelden of andere 

gezondheidseffecten hadden, laten we zeggen. En ik wil de vraag van 

Jefferson (Modesto) als voorbeeld gebruiken. Dus hij zegt, 

goedemorgen meneer Keshe. Ik heb deelgenomen aan de drie plasma 

vluchten en de twee weken plasma voeding. Maar sindsdien heb ik 



een zeer gecompliceerde gezondheidssituatie. Ik weet niet of deze 

situatie verband houdt met de effecten van deze ervaringen.

In de laatste twee weken is mijn bloeddruk erg gestegen. Het is 20 bij 

13 geworden. Ik heb veel moeite gehad met ademhalen. Ik heb niet 

goed kunnen slapen. Ik heb het gevoel dat mijn buik erg opgeblazen 

is, alsof het voedsel daar gewoon zit en de vertering niet plaatsvindt. 

Mijn voeten zijn erg opgezwollen. Ik moest naar de dokter en die 

schreef me medicijnen voor het hart voor. Ik ging naar de cardioloog. 

Ik heb nooit zulke problemen gehad. Ik doe de protocollen met de Cup 

of Life dagelijks.

Mijn vraag is, kunnen deze effecten erop wijzen dat er iets 

verandert in mijn lichamelijkheid, als gevolg van wat mijn Ziel 

ervaart? Nu, na de plasma vlucht gebeurtenissen, hoe zou dit 

kunnen evolueren? Hartelijk dank, meneer Keshe.

K- Dit is verwachting. Dit is wanneer je denkt dat je gul bent, je geeft. 

En in feite kwam je om te nemen, en het lichaam heeft te veel 

genomen. En is een conflict tussen het energieveld van de Ziel en STP. 

en wordt niet opgelost door medicatie. Het wordt opgelost door de 

structuur van de emotie te begrijpen.

Als we een vader hebben, waar de zoon mee in conflict is, blaast de 

zoon zich op om te laten zien dat ik groot ben, zodat ik, ik besta, dat ik 

de pesterijen van de vader aankan. En wij doen hetzelfde, we kunnen 

het 's nachts doen. We komen in enkele dagen aan alsof het niets is. 

Omdat we gaan door het punt dat we niet kunnen begrijpen. We 

verwachten de gever te zijn, en eigenlijk zijn we nemers. En we 

bewaren het voor de tijd, dat we willen geven. We zien dit vaak bij 

mensen die denken dat ze kwamen om te geven, maar eigenlijk 

namen. Het lichaam raakt uit balans. Probeer te begrijpen hoe en 

waarom. Het is een verwachting.

Mag ik een vraag stellen? Als hij aan de lijn is kan hij je schrijven. Kwam 

hij naar Linz, maar kwam hij nooit naar binnen? Als hij dat aan de lijn 

kan beantwoorden. Dan begrijpen we meer.

Mensen kwamen binnen zoals ik zei, je ziet een verscheidenheid aan 

interacties en reacties van de mensen die kwamen voor wat wij 

noemen, "dineren met de Schepper." En de Schepping en de Schepper 

ben jij. Wat heb jij gecreëerd? Of is de lichamelijkheid anders dan de 

emotie, die het niet kan accepteren? (2:28).

Daarom nodigen we je uit op, hoe noem je dat, op zondag, twaalf uur, 

om je bij ons aan te sluiten. Om het te begrijpen. En velen van jullie 

zullen deze verandering begrijpen. Wat jullie hebben meegemaakt. 



En ik krijg veel berichten van mensen die verschillende sessies 

hebben meegemaakt.

Hoeveel van jullie zullen zich leider voelen als je uit de 24e komt? 

Hoeveel van jullie zullen voelen dat je een ??dierenarts moet zijn, 

omdat je niet echt weet wat het betekent om jezelf naar de 

bestemming te leiden? Want dan moet je jezelf naar de planeet Zeus 

leiden, of ergens anders.

Er is een reden dat we deze sessies opzetten, voor de mens om zijn 

werk te begrijpen. We horen dat men 16 dagen niet eet. En men heeft 

een bloeddruk en de rest. En ik stel een vraag, als hij die kan 

beantwoorden, is hij ooit naar Linz gekomen? Maar kwam nooit 

binnen. Dan geef ik je het antwoord waarom.

De artsen van de Keshe Foundation zijn op zoek naar veel medische 

aandoeningen. Omdat we willen weten wat er gebeurt met de 

lichamelijkheid om ons systeem in te stellen, (2:30). als je van New 

York naar Linz reist. Krijgen we dezelfde en dezelfde emotie? Of 

krijgen we dierlijk gedrag in New York en de zachte man door 

verandering van de velden in Linz?

Ze zoeken naar kankerpatiënten, ze zoeken naar alle mysterieuze 

manieren waarop de man zijn lichamelijkheid heeft misbruikt, of 

emotioneel misbruikt. Omdat deze allemaal geregistreerd zullen 

worden in de wat wij noemen, de encyclopedie van het reizen. Hoe 

verander je kanker? Of leer je de Ziel, dat de kanker is ontstaan 

doordat hij niet in balans is met de energieën van de lichamelijkheid?

Ga naar de website van de Keshe Foundation. Want dan komt het 

beschikbaar voor de mens in het heelal in de ruimte. Ze zijn op zoek 

naar allerlei aandoeningen. Ga via het normale kanaal, waar wij uw 

health@keshe.foundation hebben, of info@keshe.foundation en via 

artsen van de Keshe Foundation, nemen zij contact met u op en 

proberen het te begrijpen.

Sommigen van jullie kenniszoekers hebben een groot vraagteken bij 

ons gezet en zeggen, jullie vragen ons binnen te komen en jullie willen 

dat we betalen. (2:32). U wilt dat wij de cijfers en de technologie 

masseren zoals de anderen dat doen? Want dat betaalt wel, we 

moeten ze geven wat ze nodig hebben? Of betaalt u ervoor, dat het op 

de juiste manier gedaan kan worden, dat we ervan leren dat iedereen 

directe gegevens krijgt? In dit proces zijn we allemaal onderzoekers, 

en we betalen voor ons onderzoek. Het is niet alleen omdat de 

Stichting het vraagt, en ik hoef het niet te doen. En dit maakt deel uit 

van het proces.



Zoals ik zeer onlangs aan een van de Kenniszoekers heb uitgelegd, 

brachten zij de vaccinatie, en omdat ze betaald werden, masseerden 

ze het. De grootste misdaad tegen de mensheid werd gedaan in de 

afgelopen drie jaar, door degenen die betaalden om te bevestigen, 

bedrogen documenten en cijfers. Dit zal niet gebeuren in de Keshe 

Foundation. We hoeven aan niemand te rapporteren, en we hoeven 

niets te masseren. En u betaalt voor al onze onderzoekers, uw werk.

Producten kopen, betalen voor onderzoek, anderen betalen om te 

helpen met onderzoek, het maakt allemaal deel uit van hetzelfde 

systeem.

Nog een vraag?

Oké, vraag van...

K- Ben je op de achtergrond? Ben je naar Linz gekomen of niet?

R: Mark zegt in de laatste opmerking dat je gelijk hebt. Ik weet niet of 

dat er specifiek mee te maken heeft of niet.

K- Mr. Rodrigues, heb ik gelijk? Is het de juiste?

R: Mark zegt van wel. (2:34). En Jeferson Modesto.

K- Hij kwam, maar hij kwam nooit binnen. Jefferson kwam nooit 

binnen.

R: .. Oh, hij zegt dat hij telefonisch aanwezig was, maar ik ben nooit naar 

Linz gegaan, zegt hij.

(Opmerking: De vraag was van Jefferson Modesto, niet van 

Jefferson Rodrigues, die naar Linz ging maar het gebouw niet 

binnenging). K- Ja. Maar hij kwam nooit binnen.

We brengen jullie allemaal naar Li nz. En sommigen van jullie komen 

nooit. We vragen jullie naar plaatsen te gaan, maar jullie beslissen 

waarheen. Zoals ik zei, een paar weken geleden, hadden we Kennis 

Zoekers in het vliegsysteem. Ik zei, je kunt naar de maan gaan. Ze zei, 

nee, ik wil... mijn man zien die gestorven is. Ik wil niet vliegen. We 

hebben dit een paar keer gehad. We openen het, maar je komt er niet 

in.

We doen veel vliegproeven. En in deze test, test ik veel mensen in wat 

ik noem, binnenkomen of uitgaan. Veel mensen hebben een 

probleem om binnen te komen, omdat ze niet zeker weten wat er 

gaat gebeuren als ze binnenkomen. (2:36). En de angst van niet zeker 

is, kan ik terug naar waar ik vandaan kom. Maar als je ze vraagt, om 

iemand anders te vragen om binnen te komen, brengen ze die altijd, 

meestal, binnen. Kun je je ex-man meenemen, kun je je kat 

meenemen? Maar als je hen vraagt of je jezelf mee mag nemen? Het 

is altijd een probleem van onzekerheid. Ik ben er geweest, maar ik ben 

er niet.



Er wordt op de achtergrond veel onderzoek gedaan. En in de 

komende misschien een paar weken, zul je een totaal nieuwe 

generatie EU zien, nog nooit in het openbaar gezien. Nooit gezien, 

nooit gemaakt. En deze zijn zo dicht als we komen bij productie, of 

replicatie van de velden van het Universum, met de huidige kennis van 

de Mens. Totdat we van de materiestaat naar de veldstaat gaan. Want 

we kwamen van het ene, we gingen naar het andere, en we gaan 

terug naar het andere waar we oorspronkelijk vandaan kwamen, maar 

in verschillende dimensies. Omdat het begrepen moest worden. 

Velden en de interactie van de velden werden niet volledig begrepen 

door ons team. Nu waarschijnlijk wel gedeeltelijk.

We moesten de stralen in om het te begrijpen, om terug te komen in 

de velden om het plasma te begrijpen. (2:38). En als de nieuwe 

plasmasystemen in werking komen, zijn we klaar om jullie te 

transmuteren. En het transport wordt extreem gemakkelijk voor ons, 

zou in de komende 2 - 3 - 4 weken klaar moeten zijn, omdat de 

productie is begonnen.

En het wordt gecontroleerd door jou en je gedachten, dan door ons. 

Het volgt in de 

Head Units en de Power Generation Units hetzelfde. De nieuwe 

bolvormige Power Generator Units zijn een verbazingwekkende zaak 

als je ze eenmaal ziet. We brengen de technologie naar een veel ander 

balspel, dan tot nu toe. De eerste basis van transmutatie door middel 

van gedachten. Het eerste back-up systeem, de basis ervan is 

aangekomen van onze fabriek in Iran in onze handen in Linz. En je zult 

het zien, waar de nieuwe generatie van de, wat wij noemen, de Hoofd 

Eenheden en Kracht Eenheid in werking komt. Het is een andere 

wereld, (2:40). en andere manieren om te eten, andere manieren om te 

communiceren, en ze komen net in productie in het tweede kwartaal.

Je begrijpt de interactie. De angst om naar Linz te komen zal 

verdwijnen, omdat je in Linz bent voordat je de angst hebt. Degenen 

onder u die de Plasm a Compact Units met de Head Units hebben 

gekocht, zullen een nieuwe dimensie in het leven ervaren, zodra u ze 

ontvangt. En

zodra je begrijpt wat de positie is ten opzichte van je Ziel, niets anders. 

Je Ziel zal goed denken, goed handelen en de goede dingen leveren.

En je zult zien dat de manier van communiceren zal veranderen. Velen 

van jullie zullen totaal anders communiceren als jullie de Head Units 

met de Power Generation ontvangen.

Omdat het vermogen wordt opgewekt in de dimensie van het plasma, 

niet in de dimensie van de elektrische kracht. Je hersenen, je Ziel is 



gemaakt van een plasma. Dus het is van hetzelfde, daarom zal de 

verandering zo komen. (2:42). In de komende ontmoeting met 

wereldleiders zullen deze Hoofd Eenheden voor het eerst op een heel 

specifieke manier gebruikt worden. Dan zul je het begrijpen.

Nog een vraag?

R: Oké, ik wil het Jefferson ding verduidelijken. Zoals Rafael zei in de 

chat hier is het Jefferson Modesto, en niet Jefferson Rodriguez. Zoals 

Jefferson Modesto zegt, is hij nooit naar Linz geweest. Nu hebben we 

Jef ferson Rodriguez met een hand omhoog hier. Dus, misschien wil 

hij iets zeggen om zijn positie te verduidelijken. Hallo, Jefferson, wil je 

doorgaan?

V: .. Hallo, iedereen, het is altijd een eer om u persoonlijk te spreken Mr. 

Keshe. En ik wilde net zeggen dat het heel goed voelt. Ik heb deze 

ervaring, vliegervaring zoveel mogelijk meegemaakt. En ik voel me 

echt goed. En ik zeg u hartelijk dank voor de kans die we krijgen om te 

helpen en mee te doen aan deze inspanning om onze kennis te 

vergroten. Bedankt.

En ja, ik ben vorig jaar in Europa geweest. En ik ben in Linz geweest, 

maar het was een weekend toen ik aankwam. En ik ben naar het Uno 

Centrum geweest om de plaats te kennen, om te weten waar het 

instituut is, om de omgeving te voelen, om de lucht te voelen, om de 

structuur te voelen, en om de energie te begrijpen die er was, in mijn 

bescheiden kennis. En ik ben geweest door de stad om Gans in de 

rivier te spuiten, de Donau en enkele kerken, overal waar ik kon. Om 

te proberen mijn wens over te brengen dat alles goed zou zijn, de 

kant op zou gaan die het zou moeten zijn.

K- Heb je ons laten weten dat je in 

Linz was? Ja.

K- Heb je ooit iemand in Linz Center laten weten dat je in Linz bent?

V: Nou, in feite, ik heb net, ik heb een bericht naar een vriend gestuurd. 

Maar ik heb niet gespecificeerd wie en wanneer.

K- Nu, toen je naar Linz kwam, heb je iemand verteld dat je in Linz 

bent, van de Keshe Foundation?

Nee, dat deed ik niet. Ik was alleen.

K- Je was daar. Maar ik wist dat je er was. V: 

Ja, dat weet je. Maar ik was...

K- Je kwam met een andere Braziliaanse kenniszoeker, een dame, heb 

ik gelijk? (2:46).



Ja. Het was een soort toeval. Omdat ze de fli ght ervaring ging nemen 

en ze was alleen. En ik was in die tijd, ik was in de stad. En ik 

ontmoette haar om haar een soort emotionele steun te geven, omdat 

ik een band met haar kreeg. En ik voelde dat ze niet in balans was. 

Dus ontmoette ik haar. En we praten veel over...

K- Waarom kwam je niet naar het centrum?

V: Omdat ik die dag vertrok. Ik had mijn ticket naar...

K- Je had het kunnen vertellen. Niemand heeft me verteld dat je in 

Linz bent, maar ik wist dat je in Linz bent. Ik geloof...

K- Wat bij me opkwam was, waarom heb je de Keshe Foundation niet 

ingelicht, dat je in Linz bent? Omdat we altijd de deur kunnen openen in 

het weekend, als je er een dag bent.

Ja, ik heb het tegen niemand gezegd. Ik was net als, een soort van 

kennen van de plaats. En ik wilde de ervaring die kwam, dat ik geen 

afspraak had, niet storen. Dus ik wilde niet naar binnen...

K- Weet je, we hadden dit soort dingen in Niño, in België. En dan in 

het centrum in Italië. Waar mensen van heinde en verre komen, en 

gewoon buiten zitten en nooit binnenkomen. En we voelen ze 

meestal. (2:48). Dat is wat ik zei, ik wist dat je er was. En je kwam niet 

binnen.

In Niño liep ik een paar keer, en ik zag Japanners en Koreanen buiten 

aan de rand van de parkeerplaats op de weg zitten. En ik liep naar 

hen toe en zei, dit is het Keshe Foundation Center. Ja, we kwamen 

gewoon in de buurt. En ik zei, waarom gedragen jullie je zo, het is 

jullie huis, kom binnen. We willen niet respectloos zijn. We kwamen 

gewoon dichtbij. En dit volgde, zelfs in Italië.

En dit is wat ik niet begrijp. Als je de halve wereld rondreist. We 

hebben geen tempel gemaakt, het is jouw huis. En we zien dit soort 

gedrag vrij veel. Als je naar Linz komt of waar dan ook. En je bent niet 

de enige die dit doet. Ik weet dat ongeveer 10 tot 20 mensen dit het 

afgelopen jaar hebben gedaan.

Het centrum is je thuis. Het is niet alleen om te komen en te gaan. En 

op de een of andere manier kan het team van de Keshe Foundation, 

als je er een dag bent, je altijd binnenlaten, ze maken een tijd. Ik was 

erg verrast. Ik wist dat je in Linz bent en je komt niet binnen. En ik 

voelde het. In de latere tijd, (2:50). Ik vroeg altijd, vooral de Koreanen 

en de Japanners die naar Niño buiten kwamen. En het vreemde is, ze 

kwamen de twee dagen dat ik in het centrum was, omdat ik vroeg, 

de mensen in de buurt, heb je ze gezien? Ze komen meestal op 

dagen dat ze weten dat je hier bent.



We maken geen sekte. We zijn geen religie. We zijn een 

wetenschappelijke organisatie en de liefde voor de wetenschap 

brengt je thuis, het is jouw wetenschap. En zoals ik zei in een 

bijeenkomst in België jaren geleden, .. we hadden een openbare 

bijeenkomst in de Niño Cen ter. En een heer kwam naar me toe

en zei: Mr Keshe, heb ik toestemming om met u te spreken? Ik zei, heb 

ik toestemming om met u te spreken. Waarom stelt u deze vraag? Hij 

zei, die meneer daar zei, dat ik u niet kan spreken zonder via die 

meneer te gaan. Ik zei, ik heb die man maar één keer ontmoet, ik weet 

niet wie hij is. Mensen geven zichzelf belang door associatie.

In de Keshe Foundation hebben we dit niet. En als je naar een van de 

Keshe Foundationen gaat, is het je thuis. Het is een huis van kennis. Je 

moet je er nooit voor schamen. Ik sprak gisteren met mijn lijfwacht. Ik 

zei, weet je waarom jij en je team de hele tijd bij mij in de buurt zijn? 

Hij zei, nee. Ik zei, 99% om mensen af te schrikken tot iets. De andere 

1% als het moet. (2:52).

We hebben "het huis van de kennis" voor ons allen gemaakt. We 

hebben het huis van kennis niet gemaakt om exclusiviteit van 

sommigen te zijn. Als je de halve wereld bent rondgereisd, kom je niet 

voorbij, maar binnen. En deze situatie met jou wist ik, omdat ik dit 

eerder heb gezien, en in zekere zin is het een plezier om te zien, voor 

jou zelfs om daar te zijn, en voor ons om te zien. De volgende keer dat 

je naar Linz komt, loop dan even binnen, laat het ons weten. Als het 

mogelijk is maken we een afspraak.

Dank u wel, meneer Keshe. Het zal een genoegen zijn en...

K- Het is een lange weg van Brazilië om binnen te komen en niet 

alleen door een glazen deur.

V: Ja, maar ik zal eerst contact opnemen, maar ik voel me zo gelukkig 

dat... Het is net zoals je zei, het is net een thuis. En zo voel ik me ook. 

Toen ik voor de deur stond voelde ik de energie van de Keshe 

Foundation en alles wat dat de mensheid kan en brengt in de 

verbinding met het geheel. Het was zo sterk, zo krachtig, dat ik niet 

voelde dat mijn fysieke persoon deze kracht kon hebben die ik voelde, 

de uitwisseling van energie die ik voelde. (2:54). Hartelijk dank voor uw 

uitnodiging. Ik weet dat die altijd open staat en de volgende keer dat 

ik de kans krijg zal het meer dan een genoegen en eer zijn om jullie 

allemaal daar in lichamelijkheid te ontmoeten. Maar op het niveau 

van de ziel, weet ik zeker dat het ongelooflijk was, geweldige ervaring, 

omdat ik deze energie kon gebruiken om het water en Gans's door de 

stad te verspreiden, naar overal, om de energie te voelen, om me te 

verbinden met de kerken en de klokken die overal luiden. En de 



omgeving van de plaats begrijpen. Dus het is makkelijker voor mij om 

in contact te komen als we in deze ervaring zijn. Hoewel ik er niet in 

kwam. Maar ik voel dat het een geweldige ervaring is. En ik zeg 

gewoon bedankt voor alles. En ik zal heel blij zijn. Ik zal er op een dag 

zijn. En ik zal gelukkig binnenkomen.

Graag gedaan. We hadden de ervaring, ik weet niet of het nog steeds 

gaande is. Maar we verbleven ongeveer drie weken in een klein hotel, 

in een suite in Italië, voordat we verhuisden naar een permanente 

verblijfplaats. En we hadden een paar conferenties in dat hotel toen 

we in Italië waren. Het management van het hotel vertelde ons op een 

dag dat, meneer Keshe, we niet weten waarom, (2:56). maar veel 

mensen boeken de kamer waarin u verbleef. Ze vragen alleen de 

kamer. Ze komen in het hotel voor één nacht of wat dan ook. En ze 

willen alleen in die kamer verblijven. En ik zei, wat bedoel je? Hij zei, dit 

zijn de mensen, jullie kenniszoekers, ze willen in hetzelfde bed slapen 

als jullie sliepen. Om de energie te voelen.

We hebben geen cultus gecreëerd. En de man zei, we hebben meer 

reservering voor die kamer dan wat dan ook. We moeten dat 

begrijpen, we moeten de essentie van de velden ervan begrijpen. En ik 

respecteer dat, in de leer van Mohammed, zegen zijn naam. In het 

Westen begrijp je het niet. Ik heb hier al eerder over gesproken. Toen 

de... ze moesten een overeenkomst worden tussen degenen die het 

christendom naar Italië brachten, door de Romeinse soldaten die naar 

Palestina gingen, en sommigen waren getuige van het kruisigen van 

Christus. En die van de leiders van Italië, de keizer ging naar Iran en 

werd de volgelingen van Mitra om een religie zonder standbeeld te 

vinden. En toen die twee samenkwamen, konden de Romeinen de 

burgers van Italië niet vertellen, dat wij nu iets aanbidden in het sk y 

zoals de Keizers dat doen in de naam van Mitra. Dus maakten ze een 

ander standbeeld, noem het, het kruis op de Christus.

Dus in zekere zin gingen ze van die grote beelden op verschillende 

locaties en tempels, die je nu het kruis op je kon dragen, (2:58). met 

een kruis erop, met een Christus erop. Dus, ze verwisselden het ene 

beeld met het andere. Mohammed zag dit. En om het niet te herhalen 

verbood hij de moslims om ooit zijn gezicht te tekenen, dat hij niet 

weer een standbeeld aan het kruis wordt.

Daarom hoor je in de westerse wereld dat de islamitische leiders allerlei 

doodvonnissen uitspreken over degenen die de afbeelding van 

Mohammed tekenen. Dat was een logische Mohammed. Toen ik het 

deed was het om mezelf te beschermen, niet om de mensheid oorlogen 

te brengen. Een ander beeld. Omdat Mohammed en zijn tijd van leven 

leefde in de plaatsen waar ze standbeelden vereerden. Toen hij 



terugging, toen hij zich de boodschap van de Schepper realiseerde, 

sloopte hij al deze standbeelden. Het enige standbeeld dat hij niet kon 

afbreken was de zwarte steen, die nog niet gekapt was, het was niets 

om te aanbidden. De enige onbewerkte steen. En omdat het zwart was 

bracht het angst met zich mee. Van buiten is het vierkant. Het werd 

binnengebracht om een ander angstaanjagend standbeeld te worden.

En Mohammed wilde niet dat dit met hem en het pad van de ?? die 

hij bracht. Dus verbood hij zelfs zijn afbeeldingen te tekenen. Waar je 

in het christendom gewoon van het ene standbeeld met een ronde ?? 

kamer loopt, naar een ander met een kruis. Nu ben je beter geworden, 

je kon het dragen (het kruisbeeld als ketting dragen). En het optreden 

van de Keizer over het gedrag van de Katholieke Kerk. (3:00). We 

hebben ze gewoon iets anders gegeven, een ander standbeeld om te 

aanbidden. Als je een echte christen bent moet je nooit iets bij je 

dragen (een kruisbeeld dragen), want de liefde van Christus moet in je 

hart zitten, niet om je nek.

En het moet hetzelfde zijn met de Keshe Foundation. De kennis moet 

worden gerespecteerd, niet de man. Het begrip van de lijn van 

verbondenheid met de Schepper door de man zelf moet worden 

gerespecteerd, niet iets anders. En als je naar kenniscentra van de 

Keshe Foundation over de hele wereld gaat, respecteer dan de kennis 

en maak er deel van uit, en wees niet arrogant dat je meer begrijpt, of 

denk dat ik niet waardig ben om daar te zijn, want we zijn allemaal 

gelijk. Heel erg bedankt. Ik wist dat je in Linz was. En niemand heeft 

me dat ooit verteld.

V: .. In het laatste onderricht, kregen we een bespreking in Brazilië. 

Over de verheffing van de Ziel van de leiders, de "5plus1", plus de Iran-

onderhandelaars. En we hebben deze verbinding (Intentie) elke dag 

doorgenomen. En je wees erop dat we iets moesten veranderen. En 

we vroegen ons gewoon af...

K- De 5plus1 is succesvol geworden, het is gewoon een kwestie van de 

laatste loodjes. Er is een gevangenisuitwisseling in de komende dagen 

die hopelijk compleet zal zijn. (3:02). En de steun van de Chinezen in 

de onderhandelingen, als onderdeel van de belangrijkste 

onderhandelingen van de vredesbesprekingen, 5plus1. Het zijn de 

laatste stukjes voor de Amerikanen om op te ruimen.

Je werk moet niet stoppen tot dit eindigt, als onderdeel van wat je 

doet. Maar dan komt de volgende stap. Je hebt zoveel energie 

verzameld om dat te brengen en je houdt het vast, ga door naar de 

volgende stap. Wat ga je doen als de 5plus1 klaar is. Je verhoging van 

de Ziel van de Wereldleiders om consensus te bereiken als 

Wereldvrede moet het werk worden van je team, dat je in Brazilië 



hebt opgezet. En ik kijk elke dag wanneer Rafael dingen post rond alle 

Keshe Foundation 30 oneven, hoe je het noemt, groepen.

De 5plus1 heeft zijn loop genomen op een manier, door de wijsheid 

van Zijne Excellentie President Xi van China, het zal zijn doel halen, we 

zullen het bereiken, het is een kwestie van weken of maanden. 

Afhankelijk van hoe de nieuwe situatie met de Saudi's en de 

vredesbesprekingen het openen van de ambassades in Iran heeft 

veranderd. En dit geeft een zekere arrogantie aan de Iraanse leiders, 

maar dit zou hen nederigheid moeten brengen dat ze deel gaan 

uitmaken van het proces.

Het is niet te stoppen, want dat proces dat je begonnen bent, je als een 

Braziliaans team dat elke avond samenkomt houdt alles nog steeds 

zoals het is. Als onderdeel van de te volgen koers. En eenmaal bereikt... 

(3:04). Het zit in het proces. We hebben altijd gezegd, we zijn 98 - 99% 

klaar, het is

gewoon een heleboel dingen die afgesproken moeten worden. Het is 

vooral een financiële kwestie. En het Iraanse leiderschap wil dat veel 

Iraniërs teruggaan naar Iran, of worden vrijgelaten naar Iran, zolang 

deze activa worden gebruikt voor het land, niet voor privé-rekeningen.

Er was een enorm probleem tussen de ex-president van Iran en de 

Chinezen. Met de nieuwe president is dit allemaal opgelost, en veel 

zaken, die de vorige president de chaos tussen Iran en China 

veroorzaakte, zijn voorbij. En in China hebben de nieuwe Iraanse 

leiders een nieuwe koers ingeslagen in het vredeswerk. Het zal niet 

verbazen dat in de komende tijd de, wat ik noem, dialoog tussen Israël 

en Iran wordt geopend. De nieuwe delegaties, die we zien in Emiraten 

met de bankiers en de religieuze leiders op de achtergrond, en de, wat 

we noemen... Er is nog een klein probleempje met de Israëli's dat moet 

worden opgelost met de nieuwe leiding.

Het gesprek tussen Iran en Israël om tot vrede te komen krijgt op de 

achtergrond al vorm. En dat heeft de volgende steun van de 

Braziliaanse groep nodig. We verwachten wat schermutselingen van 

Israël richting Iran, maar in het algemeen is alles gesorteerd. De 

Amerikanen beïnvloeden de luchtmachtbases in Azerbeidzjan, om 

een afleiding te creëren, aanval op Iran door Israël, maar we zijn ons er 

volledig van bewust, we weten wat er gebeurt. (3:06). Het besluit is 

genomen? 7 - 8 jaar. Dit heeft de volgende stap van aandacht nodig 

door de zogenaamde nachtelijke vergadering in Brazilië. 5plus1, en 

dan de vestiging van vrede in de meeste plaatsen, die gaat komen. 

Met de technologie die wij naar China brengen, zal in de komende 

weken een evolutie in wetenschap en technologie van China 



plaatsvinden. En we hopen dat de Chinezen het zullen doorgeven aan 

de rest van de wereld.

Hartelijk dank dat u hier bent.

V: Dank u, dank u meneer Keshe. Ik wens u een gelukkig nieuw, 

"norus". En we gaan door, we gaan door. Ik dacht alleen dat we 

misschien iets niet verkeerd deden, maar niet afdwingen.

K- Het is een deel van. Er blijven veel stukjes rondhangen. Eén seconde 

alsjeblieft. (Sorry daarvoor. Op een of andere manier gaat het op 

hetzelfde moment over tijdens het lesgeven.

Maar in het algemeen zitten we op het doel. En deze bijeenkomst van 

de 24e zal erg belangrijk zijn voor het werk van de Stichting. (3:08). 

veel van de, en wat je noemt, uitbreiding van de vrede. Probeer er 

zoveel mogelijk bij te zijn. En velen van jullie zullen veel over jezelf 

leren tegen de tijd dat we klaar zijn met de, wat we noemen, 

ontmoeting met de wereldleiders. De voedingstijd was voor 24 uur, of 

wat wij noemen, de eerste twee weken. De ontmoeting met de 

wereldleiders zal een lange verbintenis zijn. Een lange adem en veel 

werk. En leden van de Universele Raad, niet de supporters van de 

Universele Raad, zijn verplicht om bij deze bijeenkomst aanwezig te 

zijn. Je gebruikt je eigen hoe je het noemt, Universal Council e-mails 

en je komt binnen, je hebt geen uitnodiging nodig. Hiermee brengen 

we de verandering. Omdat er veel dingen op de achtergrond worden 

ontwikkeld en in positie gebracht om dat te bereiken.

En deze keer zal vrede gesteund door de Chinezen veel goeds 

brengen. En ze hebben de inzameling nodig, continue steun, die de 

24e bijeenkomst met de wereldleiders aan de Braziliaanse groep zal 

toevoegen. In zekere zin in de komende tijd.

En we zullen zien hoe het voor jullie uitpakt, dat jullie de wereldleiders 

zijn. (3:10). Jullie hebben niemand nodig om jullie te leiden. Maar om 

correcte leiders te zijn. Want als de mens in de ruimte komt als leider, 

als jullie Ziel, zijn eigen planeet of een ster zal creëren, moeten jullie 

leiden. Maar je moet vanaf nu leren hoe die Ziel zal leiden. Dat brengt 

niet, ze creëren, de chaos die we gezien hebben met de Ziel, die de 

planeet Aarde creëerde. En dit is een deel van de leer, het is een deel 

van het begrijpen van het proces van de Schepping. Hartelijk dank.

Hallo, meneer Keshe. Hoe gaat het met u? En mijn vraag is, ik luisterde 

naar de oudste lessen, het getal 21. En u zei dat het aantal zielen van 

dieren en verticale wezens veel groter is dan dat van mensen. En ik 

dacht erover na. En mijn vraag is, als je de plasmatechnologie die 

vandaag beschikbaar is, in twee satellieten rond de Aarde plaatst, aan 



weerszijden, zou dat dan niet heel snel de Zielen van deze planeet 

verhogen? Of ik kan de Keshe Foundation bellen en vragen wat ik 

nodig heb. Dat dacht ik al.

K- Als we het doen, worden we tovenaars. (3:12). Als je het collectief 

doet, collectief de verandering brengt, raakt het ingebakken en wordt 

het een gewoonte. Het is een groot verschil. En we houden altijd vast 

aan de kant van niet toveren.

Vraag: Maar de Verticale wezens zijn niet zoveel meer, dan vissen, en 

insecten, meer dan de menselijke wezens?

K- Ik denk dat sommige kolonies van bepaalde dieren samen, veel 

meer dan de mens. En hoe meer. Maar we moeten door het proces 

van de verandering. Het is niet alleen de Mens die doodt, de vissen 

doen het, de leeuwen doen het. Het is het verheffen van de Ziel van 

de Totaliteit, omdat hun Zielen nog steeds een andere ster creëren, 

Het is niet alleen het voorrecht van de Zielen van de Mens.

Gemiddeld breng je, hoeveel, een half miljard Zielen per jaar in het 

heelal. Ongeveer een miljard Zielen brengen we in het heelal, of in de 

Unicose van deze planeet, aan de menselijke kant, en dat is niet 

genoeg. (3:14). Op een dag zal ik je uitleggen waarom we zoveel Zielen 

nodig hebben in het Universum en op de Unicose. Er is behoefte aan, 

er is een structuur voor. Sommigen vullen aan, sommigen 

structureren, sommigen worden de ruggengraat van de structuur.

We kunnen het met satellieten doen. De Chinezen gaan 500 lage 

satellieten lanceren, of ze zijn er al mee begonnen. En ik heb altijd 

gezegd, hiermee kunnen we het hele heelal voeden. Een deel van mijn 

discussie met de Chinese regering in de komende tijd en militairen is 

dit. Het plaatsen van Keshe Foundation voedingsstations op elke 

satelliet.

Geweldig, geweldig, geweldig.

Maar we zullen zien wat er gebeurt. Degenen die dicht bij ons staan 

weten het. We praten met de mensen en plaatsen waar het van 

belang is in verschillende landen. We zullen zien.

Vraag: Ik heb een andere, slechts een twijfel. Welke parameters 

gebruikt u om de kennis over deze plasmawetenschap vrij te geven? 

We zijn in de... K- Heb ik gelijk, u bent arts? Ja. K- Ok, vraag me.

V: ... Omdat je in de 475 klassen leert, welke parameter moet je 

gebruiken om verder te gaan, om dieper te gaan? Zie je het gedrag? 

(3:16). Zie je de energie van de planeet, de Zielen?



K- Het is een combinatie. De mens is een complexe eenheid. We 

kunnen het niet. Het is gewoon wat we staan wat we doen. En ieder 

van ons brengt zijn eigen facetten mee en wat we ervan begrijpen. Jij 

bent een medische dokter. Ik zou nooit een medische dokter kunnen 

worden. Het was onmogelijk. Ik kan niet tegen bloed. Eigenlijk had ik 

een kans om dokter te worden. In Manchester kreeg ik een plaats in de 

medische school in 1979. Zelfs ik had een technische achtergrond. 

Manchester medical school gaf me pre-med, een jaar cursus, omdat ik 

zulke hoge cijfers haalde. Ze zeiden, als je zo goed bent in techniek 

kun je ook dokter worden. Ik kreeg een plek om een jaar pre-med te 

doen om naar de medische school te gaan. En ik weigerde. Ik zei, ik 

kan niet tegen bloed, hoe kan...

Ik creëerde technologie met medicijnen die geen bloed nodig hebben, 

maar werken via de energieën. Dat is waar we zijn met de Keshe 

Foundation wellness units. Je bent een speciaal karakter als je dokter 

wordt. Ik zie bloed ik ren.

V: Dat is een punt dat mij fascineert met uw kennis. Dank u.

K- Hartelijk dank. Maar het heeft een verzameling ervan nodig. Het is 

een combinatie van de emotie, combinatie van begrip, (3:18). 

combinatie van het begrijpen van het proces van de Schepping. Het is 

wanneer je ze in welke maat met elkaar zet, dat brengt het beste in de 

menselijke Ziel. En dat is het enige doel van de leer. Het hangt ervan af 

welk deel je wilt benadrukken en welk deel je wilt, wat je noemt, 

ontwikkelen. En welk deel je wilt versterken. Er zijn geen vaste regels.

K- Hartelijk dank. Zullen we het voor gezien houden?

V: ... Het is mijn eerste workshop. Kunt u ons iets vertellen over trauma 

en hoe dat de hersenen beïnvloedt, en iets over verslaving of 

eetstoornissen? Heel erg bedankt.

K- Trauma ... ontstaat tussen de toestand van de emotie en 

lichamelijkheid. (3:20). Je weet niet welke en hoe ze op elkaar 

inwerken. We zien als we er één verhelderen, of we versterken er één, 

we eindigen ermee. Depressie, eetstoornis, boulimie, en dit alles komt 

voort uit een of andere bron van zelfmisbruik, of emotioneel misbruik 

met betrekking tot omstandigheden. En die dingen brengen ook een 

soort verslaving met zich mee, die ik in mijn wereld blijf.

En ik hoef niemand anders te zijn. Dus wat brengt in die wereld voor 

mij om op bepaalde materialen of het nu alcohol, drugs, liefde, wat 

dan ook.

En dit komt van... Het heeft eigenlijk een versterking van de Ziel nodig, 

met interactie met het STP. En dat hebben we recentelijk gezien met 



het werk van onze artsen. Hoe mensen met depressies, 

eetstoornissen, allerlei aandoeningen, geleidelijk aan hun eigen Zielen 

gaan begrijpen, verheffen en weglopen, of geleidelijk aan gaan 

begrijpen hoe ze het zichzelf hebben aangedaan. En omdat ze het 

begrijpen, is het zelfgenezend, je hoeft het niet meer te doen. Je hoeft 

niets te doen, omdat je het probleem vanuit de basis oplost.

Dus als je een trauma hebt, kun je wat ik noem, Spirit, of STP, het werk 

van emotie niet begrijpen. En dat brengt dat conflict met zich mee. 

(3:22). Zodra je de Ziel en STP verheft, is het trauma er niet meer. Je 

moet begrijpen wat het veroorzaakt, wat de reden ervan is. Of wat er 

toe geleid heeft.

We kwamen iets heel interessants tegen. We ontkennen altijd de 

emotie. En als we de emotie en de verwachting van het leven in de 

fysieke dimensie ontkennen, noemen we het, beloning, brengt dit 

trauma's met zich mee. En sommige van deze trauma's noemen we, 

ILS (betekent ALS). Wat eindigt met de dood van de mens zelf, omdat 

hij de trauma's van de emotie in de dimensie van lichamelijkheid niet 

aankan.

Emotioneel wil ik, moet ik het hebben omdat ik denk dat ik het 

verdien. Maar als ik het fysiek niet krijg. Verdwijn, ik breng het einde 

van lichamelijkheid omdat ik denk... 

Het is net als een kind

met een woedeaanval, als je me dit niet geeft. Ik ga zitten en sla met 

mijn voeten en been op de grond tot ik het krijg. We noemen het, 

driftbuien.

En in het volwassen leven, met verwachtingen en emotionele 

omstandigheden die niet passen bij de STP of lichamelijkheid, ontstaat 

ALS. Als het gericht is op een persoon als leven, krijgen we MS. En als 

het zichzelf toebrengt, dezelfde emotie aan de STP en lichamelijkheid, 

noemen we het...

Parkinson. Maar in feite moeten we begrijpen welk trauma we 

creëerden in de dimensie van emotie die leidde tot de lichamelijke 

conditie, psychosomatisch. (3:24).

Dus, trauma's komen wanneer de twee niet passen. De verwachting 

van emotie met de fysieke interactie van de STP met het fysieke 

leven. En hier komt het. De interactie tussen de velden van de STP en 

de dimensie van het fysieke leven. Ik zal dit in de toekomst een keer 

uitleggen.

Wij hebben via onze lichaamsstructuur twee structuren die 

tegelijkertijd, parallel en in samenhang met elkaar werken. De ene is 



onze Ziel in interactie met onze STP, die stapsgewijs naar de 

lichamelijkheid leidt. Maar er is een via ons neurale systeem dat de Ziel 

omzeilt. Dus dat creëert zijn eigen fysieke emotie, die interageert met 

de STP. En we zien het als het uit balans raakt als trauma. Het is een 

andere...

We hebben geen trauma's tussen de STP en de STM, maar we hebben 

trauma's tussen de STP en wat we noemen, we hebben ze gecreëerd 

als emotie met de lichamelijkheid van de Mens. En dat is het pad, 

waarmee we onze eigen ondergang creëren, en we creëren ALS. En de 

medische wereld heeft dit niet begrepen.

Als we dit eenmaal begrijpen, kunnen we 90% van de wat wij noemen, 

ziekten van de mens, psychosomatisch oplossen. (3:26). In zekere zin is 

het een intern werk. Waarbij de STM en de STP een universeel werk is. 

Het is als een familie, binnen een familie doe je wat je wilt, maar de 

familie heeft een wisselwerking met de maatschappij. Dit is hoe ze 

deze familie zien.

En dit noemen we, trauma's. Het is de interactie met een emotie 

gecreëerd door de lichamelijkheid en STP. Dit is waar het 

psychosomatische creëert, de emoties die je creëert in de Ziel en de 

STP is een andere emotie, zelfs zelf kan leiden tot psychosomatische 

ziekten.

Dus, als je trauma's hebt, moet je begrijpen waarom, hoe. En als je een 

eetstoornis hebt, wat deze psychosomatische aandoening dit soort 

allergieën, dit soort dingen heeft veroorzaakt. Ik sprak de afgelopen 

dagen met een zeer hoog opgeleide vrouw. Ze heeft een specifieke 

ziekte, en ik sprak een paar weken geleden met haar, en de afgelopen 

dagen hadden we het erover. Ze zei, meneer Keshe u heeft gelijk, ik 

ben de boeken gaan lezen. Ze is een dokter. En ze zei, je had gelijk, ik 

creëerde mijn eigen probleem door mijn eigen de emotie. Ik las 

andere wetenschappers, en het is wat u me vertelde. Het klopt precies. 

En ik weet hoe ik dit heb gecreëerd. Nu begrijp ik het. Ik zei, nu is het 

tijd dat je de verandering gaat brengen, omdat je het begrepen hebt. 

(3:28).

Ze is een hoog opgeleide doctorandus. Maar ze besefte niet dat het 

behalen van die graad de ondergang van haar eigen lichamelijkheid 

betekende. En daar komt het trauma. En wij zien hetzelfde. We stellen 

het zo in, dan eten we het voedsel, wat eigenlijk die toestand creëert, 

die toestand voedt. Als we onze eetgewoonten veranderen, kunnen 

we de toestand veranderen, omdat we andere emoties creëren. We 

hebben geen allergieën of andere dingen.



In de medische wereld zegt men dat als je allergisch bent voor een 

voedingsmiddel, je het niet moet vermijden, maar er stukjes van moet 

gaan eten, in microvoeding. Dan ontdek je dat je lichaam eraan went. 

En je overwint wat er psychosomatisch in de hersenen zat dat een 

allergie werd. En het werkt in veel gevallen. Als je allergisch bent voor 

pinda's, zeggen ze, raak geen pinda's aan. Maar als je een 

microdosering doet, dat je die kracht opbouwt, kun je op een dag 

zonder problemen een zak pinda's eten.

Maar je moet het proces begrijpen. Wat bracht die allergie. Is het 

chemisch of psychologisch? En stoornissen zijn hetzelfde. Waarom 

hebben mensen een stoornis? Het hoort bij het zoeken naar 

aandacht. Ik eet dit niet. Dus elke keer als het eten op tafel komt, ben 

ik het middelpunt van de belangstelling. (3:30). Ze houdt hier niet van, 

ze houdt hier niet van. En als je de Ziel verheft, is dat er niet.

We zagen dit onlangs bij een kind. Ze wilde geen groenten aanraken, en 

van de ene op de andere dag, zegt de moeder, eet ze ineens alles.

Groenten zijn geen probleem meer. Omdat je het verheft, hoef je niet 

te duwen, te schoppen, of te schreeuwen of te huilen op de tafel. Je 

verheft de ziel van het kind, want ze krijgt de aandacht die ze zoekt. 

Dan heb je geen stoornissen. En soms gebeurt het in de dimensie van 

lichamelijkheid, je moet uitzoeken waarom en hoe.

Nog een vraag?

V: ... Ik wil weten of de gaseenheid afzonderlijk kan worden verkocht. 

En om het land van 50 hectare te bemesten, is het voldoende om 

hiervoor één eenheid te gebruiken?

K- Het gasblok? Wat wil je doen? Wil je de boel afbranden?

R: Misschien, nou, ik weet het niet zeker. Maar dan denk ik zoals in 

kassen, ze verbranden het methaan of propaan om CO2 te maken, om 

de planten te bemesten? K- De kas binnenshuis.

R: Ja, binnen. Dus ik weet dat 50 hectare geen overdekte kas is.

K-Nee. (3:32).

R: Dus, misschien is er een verband tussen het gasblok, en...

K- De nieuwe technologie die we ontwikkelen heeft geen gaseenheid 

nodig voor de landbouw. Het is veel geavanceerder. Ik sprak gisteren 

met onze mensen dat dit jaar misschien de laatste keer is dat we dit 

soort geavanceerde technologieën gebruiken, zoals die van Gans, die 

we hebben ontwikkeld. We gaan naar de volgende fase, milieuvelden 

voor een specifieke situatie.



Waarbij je bijvoorbeeld rijst, maïs en tarwe tegelijkertijd op hetzelfde 

land kunt verbouwen en allemaal het beste groeien. Ze gaan nu door 

een testfase.

Voor het eerst heb ik aan ons team de echte manier om de boeren 

Gans's te maken vrijgegeven. Als ik dingen maak, verhul ik veel dingen, 

(onder) veel dingen. En dan zeggen ze, oh, dat doet het, maar hoe 

komt het dat als we het doen, het niet werkt. Voor de eerste keer heb 

ik wat wij noemen, de touch vrijgegeven, die de oogst 3 tot 10 keer 

meer dan gemiddeld brengt. En we zullen de resultaten ervan zien in 

de komende maanden. Als de oogst binnenkomt. Nu is het de tijd om 

te zaaien, zoals wij zeggen, en we zullen zien wat er komt.

Je hoeft geen Gans te leveren, je moet alleen de energie op de juiste 

manier leveren.

Q: .. . Hallo, meneer Keshe. Na het aanbrengen van de pads met Knee 

Gans, kreeg mijn man pijn in zijn heup. Is het dan niet geschikt voor 

hem? Of kan er iets aan gedaan worden? Er zit vier milliliter in het 

voorste kussen en acht milliliter Gans in het achterste kussen.

K- Er is een heel oud Engels liedje, het zegt, de kniegewrichten 

verbonden met het heupbeen, en het heupbeen verbonden, weet je 

nog?

R: Ja, heel goed.

K- Wil je het zingen? Nee.

K- Je repareert de knie, en nu staat de knie in de juiste positie, of in de 

juiste positie. En toen de knie in de verkeerde positie stond, is de heup 

in de verkeerde positie komen te staan. Dus je raakte gewend aan 

twee fouten samen, maar één liet de pijn zien. Nu je de knie goed zet, 

is de heup in de juiste positie gekomen, of probeert in de juiste positie 

te komen. En dit toont zich als pijn. Het is niet dat het verplaatst is, je 

hebt een blokkade gecorrigeerd. En nu is de bovenkant die bewogen 

werd om het evenwicht te bewaren verplaatst, of probeert te bewegen 

om correct te zijn.

De meesten van jullie, als je dit probleem met de knie krijgt, als je dit 

doet, zul je het zien, de knie beweegt in versterking. En nu moet de 

heup corrigeren voor de gedane veranderingen. Veel van jullie, vooral 

vrouwen. Ik heb het hier al vaak over gehad. Jullie dragen graag van 

die mooie, open, hoge hakken, of sandalen. (3:36). En in dat proces, 

krijgen veel van jullie per ongeluk of wat dan ook, je kleine teen, 

geraakt door het meubilair, of door de muur, en je krijgt er pijn van. 

Alleen de kleine teen buigt, of je grote teen buigt. Omdat het open is. 

Als je dichte schoenen draagt, heb je dit niet als je open schoenen 

draagt.



Als deze tenen in het midden van je voet bewegen, is er een zenuw, 

die zorgt voor evenwicht in het onderste deel van het lichaam. We 

hebben twee balanszenuwen, één in ons oor en één in onze voet. Deze 

gaat precies in het midden. En als deze tenen bewegen, beweegt dit 

ding.

Dus als die zenuw beweegt, heeft de enkel zich aangepast. Dan 

beweegt de enkel om zich aan te passen aan die kleine schop die je zes 

maanden geleden op de hoek van de tafel kreeg, komt een paar 

maanden later naar je knie, en gaat dan van je knie naar je heup. En dan 

noemen ze het, je hebt ischias. En dan moet de ruggengraat zich 

aanpassen voor die kleine verandering in de teen, die je twee jaar 

geleden trapte. Dus nu krijg je rugpijn. En dan gaat het verder naar de

schouderpijn, omdat het omhoog gaat, alles past zich aan voor die 

kleine schop die je had. En sommige van deze, als het herhaald wordt, 

eindigen met je, beweging van deze, wat wij noemen, de wervelkolom. 

En dan moeten wervels bewegen en krijg je schijfproblemen en 

ischiasproblemen.

Maar in feite is je hele probleem twee jaar geleden ontstaan, drie jaar 

geleden, je trapt tegen je teen, je weet het niet meer, het was gewoon 

iets heel kleins. En de meeste chiropractors laten er niets aan doen, 

want je blijft teruggaan, ze verdienen er geld aan. Als je je tenen goed 

zet, geleidelijk, gaat al die correctie, de kniepijn, de heuppijn, de 

rugpijn allemaal weg.

En ik heb hiervoor een video uitgebracht met de voet van één van de 

kenniszoekers, (3:38). hoe het moet. En je laat iemand je tenen goed 

zetten, de voet goed, de enkel goed. En dan doe je dat 3 keer per week, 

en na een maand of twee, voel je, oh de pijn in de knie is er, en dan 

verplaatst de pijn in het gewricht zich naar de heup. En dan geleidelijk 

gaat alle pijn weg, omdat het lichaam nu terug gaat zoals het geboren 

is met de juiste bekleding.

Je hebt twee keuzes, stoppen met het dragen van deze grappige 

shows met de open voorkant, of regelmatig, om de paar maanden, 

iemand vragen om je tenen in het gareel te houden. En ik heb de 

video voor hoe het moet, twee of drie jaar geleden uitgebracht. We 

deden het, of leerden het iemand, en toen kwam het uit om 

doorgegeven te worden.

Nu gebruik je de knie wat je noemt, Gans, je hebt misschien een 

probleem met de enkel of de heup, omdat ze bewogen door de pijn en 

de positie van de knie. Nu is de knie in de juiste positie gegaan. Ze 

willen terug naar normaal, dus creëren ze hun eigen pijn. Je kunt nog 

steeds dezelfde positie gebruiken met de heup. Maar het andere is, nu 

je de knie hebt gecorrigeerd, heb je de heup gecorrigeerd. Nu gaat de 



ruggengraat bewegen en krijg je problemen in je hand en armen. Dus 

je moet het allemaal op een rijtje zetten. Kan ik het ding van mijn nek 

gebruiken voor mijn been? Dat hangt van jou af.

Maar toen we dit uitbrachten zagen we veel positieve reacties bij de 

mensen die de Knee Gans gebruiken. En het werkt omdat het op een 

bepaalde manier, versterkt. Zet alles in de positie van de Schepping, 

zoals je geschapen bent. en je ziet de correctie brengt de pijn in 

andere uiteinden van de knie, op de enkel of op de heup. En als je 

hetzelfde gebruikt, krijg je dat in beweging.

Het is een van de meest effectieve Gans's Keshe Foundation ooit 

als veldpakket uitgebracht. En het werkt, extreem effectief. Maar 

er is een manier als je het gebruikt. We geven die manier van 

toepassing niet vrij, omdat het naar een andere dimensie gaat. Als 

je het op een bepaalde manier gebruikt, corrigeert het zichzelf al 

jaren als er iets gebeurt. Het creëert die toestand.

Een van de rijkste mannen in de Verenigde Staten, familie van de 

rijkste man in de Verenigde Staten, leed aan kanker aan de heup. Als 

mormoon kon hij geen medicijnen gebruiken. De

vrouw wordt een Kenniszoeker, en komt te weten over de 

Kenniszoekers op het moment dat we betrokken raakten bij de rest 

van Alan Sterling. Ze kwam te weten, hoe hij de Keshe Foundation 

gebruikte, en de rest. En ze maakt een patch zonder dat hij weet en 

stopt het onder de matras, onder het laken van de man met de kanker 

van het heupbeen, op de heup. En ze raakt geen medicijnen aan, ze 

leert hoe ze zeker Gans praat met wat kenniszoekers. Ze maakt haar 

eigen brouwsel, zoals ik het noem. En de man was enorm, want hij lag 

in bed, zeer actief, min of meer wachtend op de dood met vier 

dochters. Hij is een Kenniszoeker, hij is aan de lijn, hij belt me terug 

zegt, je moet mensen niet vertellen wat er met me gebeurd is. (3:42).

Maar door de Gans's op de juiste manier te gebruiken, is de kanker 

verdwenen. Hij leeft weer. Hij is erg actief, we praten nog steeds met 

hem. En wij wisten dit niet, hij vertelde het ons. En toen hij in contact 

kwam als een van de rijke mannen van de Verenigde Staten, hoe de 

technologie via zijn vrouw patches maken, hem heeft geholpen met 

een kanker van het (heup)bot. En deze pijn in de heup laat hem niet 

toe om te lopen, of iets anders te doen. En de laatste keer dat ik hem 

sprak, zat hij om twee uur 's nachts in de vrachtwagen om ergens 

heen te gaan. ... Hij zegt, nu leef ik Mr. Keshe, ik rij 8 uur, 10 uur 's 

nachts, met het nieuwe satelliet systeem dat in werking treedt, ervoor 

zorgend dat alles op, wat je noemt, GPS locatie, correct is voor wat 

komen gaat. Maar de verandering in de heup, hij begon te veranderen 



in het hele lichaam. En de kanker is er niet. Hij zei, ik lag in bed te 

wachten op de dood. Nu ren ik als een konijn.

R: Meneer Keshe, voor iemand zoals in het geval van Ute die de pijn 

van de knie naar de heup heeft verplaatst, zouden zij dan, aangezien er 

geen pijn meer is in de knie, de knie Gans niet meer nodig hebben, in 

zekere zin. Zouden ze in dat geval die Gans op de heup toepassen en 

de pijn zo nodig door het hele lichaam jagen?

K- In zekere zin wel, maar niet op de ruggengraat. Je kunt het niet 

gebruiken op de ruggengraat.

Je ziet wat er gebeurt, dit zijn Gans' experimentele proeven. (3:44). En 

we hebben het over de velden, je raakt het niet aan. En raakt het 

lichaam niet aan. Dus nu moet je begrijpen, als het zoveel correctie is 

geweest, dat de knie gecorrigeerd is met de velden zelf. Nu corrigeert 

de heup zichzelf. Dus wat is de rest geweest? Hoe heeft de wervel zich 

verplaatst om de pijn in de knie op te vangen?

Begrijp je? Dus, het is niet najagen, je hebt gecorrigeerd tot de zesde 

verdieping, je hebt nog tien verdiepingen daarboven die scheef staan, 

begrijp je? Maar de nul tot zes, of verdieping twee tot vier is 

gecorrigeerd. Je hebt de enkel nog niet gecorrigeerd. Begrijp je dat? 

Zodra je de knie in positie brengt, doen we soms per ongeluk schade 

zonder iets anders, maar de rest komt het meest in aanmerking.

Ik heb jaren doorgebracht met deze ziekte, met dit probleem. Ik ben 

zelfs teruggegaan naar een schijfoperatie in 2000. Ik deed een micro 

operatie om de schijf te krijgen, en toen ontdekte ik, dat het eigenlijk is 

hoe het systeem werkt. En sinds ik het systeem op orde heb is er geen 

probleem meer.

Deze Knie Gans wordt gedaan voor een specifiek doel. Voor jou is de 

pijn in de knie geweest. Maar wat is er gebeurd met het kraakbeen? 

Wat is er gebeurd met de ligamenten? Zijn ze gereproduceerd? Heb je 

een MRI gemaakt, voordat ze je vertellen, dat je een 

kraakbeenvervanging of wat dan ook nodig hebt? Zijn uw kraakbeen, 

zijn de ligamenten versterkt? Het heeft me 20 jaar gekost om deze 

Knie Gans te ontwikkelen. (3:46). Het is niet iets toevallig. En omdat ik 

het heb meegemaakt, weet ik hoe het moet. (Mehrenez, vorig jaar zei, 

ik had een droom dat je een probleem had met je knie, ... Ik zei, ja. Het 

kostte me een week, zeven dagen om de knie te corrigeren, en het is 

weg. En elke keer als ik naar buiten ga... (gaat uit), corrigeert het 

zichzelf, ik hoef er niets mee te doen.

Dit is wat we met u deelden als een, hoe je het noemt, als een 

kennisdeling. Het is een van de meest effectieve velden. Als je het 



bekijkt, is het als de kopjes die we verkopen met de velden... replicators 

noemen we het. Deze Gans is hetzelfde, het is een veld replicator. Maar 

in plaats van het Gans water, is het je lichaam. Het is geen medicijn, het 

is een plasmaveld.

R: Mr. Keshe, excuseer me, als iemand zijn knie laat opereren en de 

knie laat vervangen door een soort van titanium of ander metaal. Zou 

de Knie Gans niet worden aanbevolen in dat geval? Of is het oké?

K- Nee, niet gebruiken. Liever niet. Als je een heup- of knieprothese 

hebt, kom er dan niet in de buurt. Het is eigenlijk, ik denk dat het op de 

achterkant van de fles staat. We hebben altijd gezegd.

Dit is een veld applicatie systeem, het is geen medicijn. Het is gewoon 

energie creëren die op deze manier werkt en dit is een proef, zodat we 

de feedback krijgen. (3:48). Het is fijn om te weten dat de pijn weg is, of 

wat je hebt, maar dit is het neveneffect van de blessure, die is ontstaan 

en nu zet de heup zichzelf recht, dus hij gaat naar boven.

En gisteren kregen we te horen, dat we er meer van kunnen 

produceren. Het is een zeer tijdrovende productie om te doen. 

Beperkte aantallen voor ons is gemaakt. We zouden het nog eens 

kunnen herhalen. Maar het is iets wat je jaren kunt bewaren, als het 

ooit komt, wat er ook is. Zij het voor de w rist, zij het voor de vingers, 

gewrichten. Het is altijd, dan feedback aan ons. Deze feedback die u 

ons geeft bevestigt de juistheid van de... 

Want we gaan dit gebruiken in de systemen voor de, hoe je het 

noemt, wellness centra. En we hebben al, vanwege de resultaten... al 

getest met andere voorwaarden, en het klopt.

Het is net als toen we de bril uitzetten. We hebben hem voor je 

getest en de feedback heeft ons veel geleerd bij het opzetten van 

andere systemen die we hebben ontwikkeld. We produceerden een 

beperkt aantal van deze, en we produceren misschien een tweede 

cyclus. Maar dat zal het zijn. Het is niet iets... Het is zoals deze schijfjes 

die je neemt, het duurt twee tot drie maanden om deze zwarte 

schijven te produceren. Maar het is leuk om te weten dat het effectief 

is, het doet wat het zegt. (3:50).

Nog een vraag? Of zullen we het dag noemen. Het is bijna één uur.

R: Ja, als je nog één of twee vragen zou kunnen beantwoorden, zou 

dat geweldig zijn, dan hebben we dat afgerond. Zeven ster in de 

YouTube vraag, is koolstof een verschil tussen Mag en Grav van 

dezelfde plasmapakketten? Is dat de reden dat Nano altijd grafiet 

gestructureerd is?



K- Kun je het herhalen?

R: Is koolstof een verschil tussen magnetisch en gravitationeel, als 

hetzelfde plasmapakket?

K- Ja.

R: Is dat de reden dat Nano altijd grafiet gestructureerd is?

K- Grafietstructuur omdat het... Als we het nano-grafietstructuur 

noemen, is het eigenlijk geen koolstof. Het zijn de velden die ze 

creëren, die dat effect geven.

Als we het over C14 hebben, is het het effect van de velden die door 

Deuterium worden gecreëerd, die die toestand creëren. Je moet 

begrijpen hoe C14, wij noemen C14 als energie werkt. Hoeveel pakketten 

erin zitten. Het is als een zak met wat kleine broodjes erin, of zoveel 

sneetjes brood. Het kan niet meer zijn, je kunt niet meer sneetjes halen 

uit wat je al gesneden hebt. Maar hoe het zich toont, geeft het één 

sneetje, of geeft het je tien sneetjes om te consumeren of om te 

gebruiken, niet om mee te werken.

Het H begint oorspronkelijk als plasma, en wordt dan in de splitsing en 

interactie deuterium. Dan doorloopt het deuterium zelf hetzelfde 

proces. (3:52). Door interactie met de velden eromheen kan het de 

bewegingssnelheid handhaven, creëren, die in die bewegingssnelheid 

in wisselwerking staat met de andere velden, wat leidt tot interactie, 

absorptie of creatie van meer velden van dezelfde sterkte. Dit is wat er 

gebeurt in de Plasmatechnologie, die in evenwicht met de rest van de 

velden van het Universum gaat over het krachtveld van de zeven 

neutronen die je noemt, wat wij noemen, de plasmaenergie.

Niet met het atoomnummer. We kijken naar de veldkrachtfactor. En 

dat creëert een voorwaarde van C14, en de verbinding van de 

koolstoffen. Omdat C14 zelf voortkomt uit de productie van C12. Bij het 

terugstappen wordt het C12. En stap terug naar C14, als het in de 

ruimte komt.

En dit maakt deel uit van het proces van de Schepping, die van zichzelf 

schept en dan zichzelf gebruikt om de volgende toestand te 

scheppen. We noemen het, het gewicht en de massa op Aarde. Lees 

boek nummer één, ik heb dit heel gedetailleerd uitgelegd, hoe we 

massa creëren, en hoe we het gewicht creëren. En hoe komt het dat 

de massa hetzelfde is, maar het gewicht anders? Het gewicht is 

interactie met de massa, die ontstaat uit de velden van de traagheid 

van de aarde met het gravitatieveld van de aarde. Het is het derde 



effect van interactie van de eerste oorsprong. (3:54). We noemen het, 

het gewicht.

En nu, het eerste effect, dat gebaseerd is op de interactie van het veld 

van het zonnestelsel, dat een gemeenschappelijke basis is met het 

veld van de zwaartekracht van de maan, maakt de maan lichter. 

Omdat het een andere dimensie van interactie heeft, MaGrav sterkte 

interactie. Voor de rest is het hetzelfde. Het is interactie van de 

interactie, en interactie van het oorspronkelijke veld met de interactie 

van de interactie. We noemen het, gewicht.

Ik heb jullie in de eerste foto's van vandaag de cirkels laten zien met 

de H, tritium, helium, hoe je het ook noemt, en zo verder. Als je dit 

eenmaal begrijpt, wordt de wereld van plasma je oester.

V: ... Meneer Keshe. Er staat ergens op het internet dat MaGravs 

plasma-energie een conventionele mobiele telefoon kan opladen 

zonder dat er conversie voor nodig is. Is dat waar?

K- In sommige MaGrav conditievelden als je het kunt matchen. Maar 

je moet begrijpen hoe het moet. En in de zeer nabije toekomst, 

brengen we dit uit. Je kunt je telefoon overal ter wereld opladen, via 

je hoofdsysteem, dat thuis zit. De, wat wij noemen, de nieuwe 

sferische Plasma Power Units, die nu vanuit onze fabriek in Iran naar 

Europa worden geleverd, gaan dit doen.

Je kunt je auto overal ter wereld opladen. Het is wat Tesla heeft 

gedaan. (3:56). Maar nu moet je de juiste aansluiting hebben aan de 

andere kant. Je moet het juiste gereedschap hebben om het weer te 

gebruiken. Ik sprak met onze jongens deze week, gisteren, 

eergisteren... Je zag de koptelefoon in de demonstratie op de 

standaard staan, het is eigenlijk gewoon een standaard. De 

koptelefoon krijgt zijn energie van de generator op de andere tafel. En 

ik zei, waarom zetten we de koptelefoon niet direct op het apparaat? 

Waarom hebben we de standaard nodig? Toen we de Head Units 

kochten, werden ze zo geleverd. We gebruiken dezelfde standaard, 

maar de transmissie is eruit gehaald. De elektrische transmissie. 

Omdat we het niet gebruiken, hebben we het niet nodig.

En ik weet zeker dat we in de komende maanden en zo, de 

magnetische velden gaan gebruiken als energieoverdracht. Het zal 

gebeuren. Dit is het geschenk dat we meenemen naar China. Als je de 

energieproductie van China kunt veranderen, vergeet niet dat ze één 

kolencentrale per week produceren, in werking voor jaren. Als je met 

de nieuwe technologie tweederde van hen kunt sluiten. Met fysiek, 

correct, terug vervangen met plasma technologie, hebben we China 



aan zijn eigen verplichting te voldoen aan wat wij noemen, de carbon 

(voet) print.

Zoals ik de afgelopen dagen tegen één van de wereldpolitici zei, (3:58). 

als je mij het materiaal in de elektriciteitsleidingen geeft, zodra je de 

centrale niet meer nodig hebt, omdat je geen (stroom)netten meer 

aanlegt, kan ik de hele natie van jullie voeden. Begrijp je dat? Dus, de 

energieoverdracht zoals we die gewend zijn, zoals Tesla het terugbracht 

en tot waar het is gekomen, is nu met de nieuwe technologieën niet 

nodig.

We hebben één centrale krachtcentrale nodig, die in het centrum van 

de aarde staat om de hele aarde te voeden. We hebben de kennis niet. 

Ik heb de kennis, maar dan word ik een tovenaar. We zien deze 

energie in de vorm van bliksem en donder. We

moeten weten hoe ze die kunnen aanboren. We boren thermische 

energie aan, we boren waterenergie aan, we boren zonne-energie aan. 

Maar we hebben de essentie van onze eigen schepping op deze planeet 

niet aangeboord, die komt uit het centrum van de Aarde. De m 

agnetische velden, die we gravitationeel magnetisch veld noemen. Als je 

het kunt aanboren, heb je geen krachtcentrales nodig. Elk apparaat is 

een krachtcentrale voor zichzelf, of het nu het licht is, de televisie, de 

koelkast, je mobiele telefoon.

Geomagnetische elektrische energie is niet aangeboord door de mens, 

en onze nieuwe systemen zijn, ze gaan die kant op. Misschien als ik de 

juiste communicatie krijg met de Chinese autoriteiten in de komende 

weken, zullen we die technologie vrijgeven aan 

China. (4:00). Met betrekking tot de overdracht van het BBP naar de 

Stichting voor Ontwikkeling. Wat betekent dat China geen kolen 

meer hoeft te importeren uit Australië en de rest. We hoeven geen 

brandstof te verbranden voor auto's, transport.

Wat doen we nu met elektrische auto's? We stoppen de 

stroomproductie op de achtergrond in kerncentrales en de rest. We 

hebben het probleem niet opgelost. We creëren meer afval, koolstof 

vingerafdruk, dan toen we met de auto's reden. Dus de enige 

oplossing komt via China, als een van de grote industrielanden. 

Implicatie, toepassing ervan zal gaan via de Internationale, wat je 

noemt, cyclus.

Dan hebben we deze, wat jullie noemen, kerncentrales en deze 

nieuwe chaos en het bouwen van centrales, kolencentrales en de rest 

niet nodig. Als je begrijpt, als je ooit begrijpt door de Mens, wat ik doe 

met de Mens, zou de Mens rennen als een konijn. Met deze 

technologie en de vooruitgang die het de mensheid brengt, transport, 



transmutatie, en gemakkelijke toegang tot de kennis van de 

Schepping, creëer ik veel werkloosheid. Welke zeer deskundige 

werkloosheid, (4:02). omdat mensen allemaal weten hoe te gebruiken, 

of hoe het is om te reizen ?? Ziel. Dus dit maakt een massale excursie 

van mensen Ziel in de ruimte mogelijk, met het juiste gedrag.

Als je alles hebt, zoals onze vriend zei, heeft hij 16 dagen niets gegeten. 

En je moet begrijpen dat in die 16 dagen dat hij niets heeft gegeten, de 

supermarkt geen geld uit zijn zak heeft gekregen. Dus als 1000 

mensen in zijn omgeving hetzelfde doen, heeft de supermarkt geen 

klanten meer. Het gaat door naar de distributie, naar de boer en de 

rest. Dus, het creëert een enorme werkloosheid.

Maar toen de werkloosheid begreep waarom, omdat de transporteur 

zelf één van hen is die niet eet, en verder, en verder. Dan schept het 

een Man van vrede, want we hebben wat we nodig hebben, waarom 

zouden we ervoor vechten? En dan kan de Man "Man van het 

Universum" worden in een vreedzame toestand. Ik dood niet op 

Aarde, waarom zou ik.

De mens heeft niet begrepen wat wij voor de mens gepland hebben. 

Op een heel mooie manier, zei mijn grootmoeder altijd, snij je de nek 

door met een fijn zijden lijntje, je voelt niet eens dat het door je heen 

gaat. Je hebt geen mes nodig om de mens van de gewoonte van het 

doden af te snijden. Met

de zijde van de kennis veranderen we de gewoonte van de man. Dit is 

wat er op de kaart staat. En ik bereik altijd wat ik me voorgenomen 

heb. (4:04).

De volgende stap is dat we de energietechnologie, wellness-

technologie en ruimtetechnologie leveren aan landen als China. En 

dan zal de volgende volgen. Een andere Chinees van import, zoals 

Trump zei, China, China, China. Omdat China al het juiste proces van 

de groei voor alle intellectuele rechten.

Tot volgende week. Hopelijk kom je zondag om 12 uur, dineren met de 

Schepper. En doe mee op 24 maart, zittend met de wereldleiders. Het 

is een verplichting om erbij te zijn, als je wilt leiden. Hartelijk dank voor 

vandaag, en hopelijk ontmoeten we elkaar snel.

R: Uitstekend meneer Keshe, u heeft vandaag een SASI1650 aan het 

huilen gemaakt. Ze zeggen, dank u zeer, het grote hart, en ik huilde 

omdat het me erg raakte. Het is zo interessant. Dus, bedankt. Dat was 

de nieuweling bij de workshops. Dit gebeurt van tijd tot tijd. Dank u, 

Mr.

Keshe.



K- Heel erg bedankt.
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